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YÜKSEK enflasyona
rağmen üretmeye ve
satmaya devam eden
Ege İhracatçı
Birlikleri’nde bir sektör 2
milyarı, sekiz sektör de 1
milyar doları aştı.� 9’da

DOKUZ Eylül Üniversitesi
(DEÜ), 42’nci yaşını kutladı.
Rektör Vekili Prof. Dr.
Mahmut Ak, DEÜ'nün
yükseköğretim geleneğinin
güçlü taşıyıcısı olduğunu
söyledi.� 10’da

‘KENDİMİZ ÜRETELİM’

BULAŞICI HASTALIKLAR
KAPIMIZI ÇALABİLİR!

MENEMEN’E kızlarıyla birlikte 1 yıl önce
taşınan Ali ve Döne Gürbüz çifti, aldıkları
simitlerle evlerine dönerken aralarında
husumet bulunan eski damatlarının
yakınları tarafından öldürüldü. Şüpheliler
kıskıvrak yakalandı. � 3’te

Ekip çalışması
ile hızlı çözüm
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METEOROLOJİ Genel Müdürlüğü, kuraklığı
"Yağışların, kaydedilen normal seviyelerinin
önemli ölçüde altına düşmesi sonucu arazi
ve su kaynaklarının olumsuz etkilenmesine
ve hidrolojik dengenin bozulmasına sebep
olan doğal olay" olarak tanımlıyor. � 8’de

Tanımı bile
ne ürkütücü!

‘İNDİRİME MECBURUZ’
‘BACASIZ sanayi’ turizm sektörü, ‘fahiş ve
indirimli fiyat’ söylemleri ile gündemde. “Sanki
Türkiye büyük badireler atlatmamış, bütçe açığı
olmamış, enflasyon patlamamış gibi turizmcilere
yükleniyorlar” diyen Ege Turistik İşletmeler ve
Konaklamalar Birliği (ETİK) Başkanı Mehmet
İşler, “Turizmci ayakta kalabilmek için mecburen
indirim yapıyor. Ülkeye en fazla döviz getiren, en
fazla istihdam sağlayan ve 60 sektörü besleyen
bir yapıyız. Sektörü yaşatmazsan, turizmci
hapşırırsa Türkiye grip olur. Bu öngörüyle 
dizayn edilmeli” diye konuştu.

‘SEKTÖR BATIYOR’

BİR YIL KAÇABİLDİLER

BODRUMProfesyonel Otelciler Derneği Onursal
Başkanı (BOYD) Serdar Karcılıoğlu, “Turizm aklı
olan bir devlet dünyada turizm yapılabilir
ülkelerin arasında Türkiye’yi birinci sıraya
getirebilir. Ama bu zihniyetle bir adım dahi ileriye
gitmemiz mümkün değil” derken Türkiye Seyahat
Acentaları Birliği İzmir Bölge Temsil Kurulu
Başkanı Kıvanç Meriç de, “Şu ekonomik şartlarda
kimse fiyat veremiyor. Verse de kar yapamıyor.
İhracatçılar nasıl batıyorsa turizmci de batıyor.
Böyle giderse yakında turizm sektörünün helvası
yenir” ifadelerini kullandı. � 5’te

DÜNYA Sağlık Örgütü (DSÖ) ve
UNICEF’in çocukluk çağı aşılama
oranları beklenenin altında kaldı.
Planlama, aşı alımı ve dağıtımındaki
yetersizliklerin bağışıklama hizmetlerini
engellediğini söyleyen sağlıkçılar, kendi
aşılarımızı üretebileceğimiz bir
çalışmanın hızla tamamlanması
gerektiğini savunuyor. �3’te
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi
Doğal Yaşam Parkı’nda bin 300
yaban hayvanı iyileştirilip
yeniden doğaya salındı. Bunlar
arasında annesiz kalan altı peçeli
baykuş da var. Bakıcıların
anneleri gibi ilgilendiği yavrular,
doğal yaşama uyum sağlayacak
seviyeye getirildi. Yüzleri kalp
şeklindeki baykuşlar özgürlüğe
kanat çırptı.� 12’de
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KONAK Belediyesi, envanterine
modern temizlik araçları katmak
amacıyla DMO’ya başvurdu. Başkan
Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Birlikte daha
yaşanabilir bir ilçe inşa etmek için
çalışacağız” dedi. � 6’da

BAŞAK YASEMİN KUMAŞ

basakyaseminarel@gmail.com
7

İllegal çöplükler 
zarar veriyor

NURDAN HERİS

herisnurdan7@gmail.com
9

Ceza hukukunda
uzlaştırma -5

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

ABD başkanları ve 
Biden’nin halleri

DENİZ ZÜNBÜLCAN

dytdnzznblcn@gmail.com
10

Tüp bebek 
tedavisinde beslenme 
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RUMLARINbaskı, zulüm ve
katliamlarına maruz kalan Kıbrıs
Türklerini içinde bulundukları zor
durumdan kurtarmak, Ada’ya barış ve
huzur getirmek amacıyla Türk Silahlı
Kuvvetleri (TSK) tarafından ‘Ayşe tatile

çıksın’ parolasıyla düzenlediği Kıbrıs
Barış Harekatı yarım asrı geride
bıraktı. Zaferimizi dosta düşmana ilan
eden harekatın yıldönümünde tüm
Türkiye’de olduğu gibi İzmir’de de
törenler düzenlendi. �2’de

TÜRK’ÜN TARİHE
GECEN ZAFERİ
20 Temmuz’da başlayıp 18 Ağustos’a kadar
kanlı ve çetin mücadelelere sahne olan Kıbrıs
Barış Harekatı’nın üzerinden tam 50 yıl geçti

İZMİR Büyükşehir Belediyesi kent
genelinde altyapı çalışmaları sonrası
yolların yeniden düzenlenmesi sürecini
hızlandırmak için İZBETON ekiplerini
devreye soktu. Ekipler, vatandaşın mağdur
olmaması için gece gündüz çalışıyor. � 7’de
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YASEMİN
EKREN

BÜLENT
ÖZGEN

Son araştırmalar aşılama oranların pandemi öncesi seviyeyi geçemediğini ortaya
koydu. Ebeveynlerde artan aşı kararsızlığına dikkati çeken uzmanlar hayli endişeli
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Ekonomik krizin yansıması olarak turizmin ciddi sorunlarla karşı karşıya olduğunu
belirten sektör temsilcileri, ‘fahiş fiyatları geriye çekiyorlar’ algısına tepki gösterdi
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Sokak ortasında
KANLI İNFAZ!
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Türkiye tarihinin önemli dönüm
noktalarından biri 20 Temmuz 1974’te
yani bundan tam 50 yıl önce şanlı Türk

Ordusu’nun karşı çıkan dünya egemen
güçlerinin yaptırım ve ambargolarına rağmen
Kıbrıs’a gerçekleştirdiği “Barış Harekatı”ydı.
Yine Türk tarihinin hafızalara kazınan
cümlelerinden birisi olan “Ayşe tatile çıksın”

sözü 20 Temmuz’da bir kez daha gündeme
geldi. Harekatın önemli parolalarından birisi
olan “Ayşe tatile çıksın” o günlerde henüz
hayatta olmayan kişiler tarafından merak
ediliyor. Kıbrıs Barış Harekatı, 20 Temmuz
1974'te Türkiye tarafından Kıbrıs adasında
gerçekleştirilen askeri bir harekattır.
Harekatın amacı, Kıbrıs'ta yaşanan siyasi kriz
ve darbe sonrasında
adada yaşayan Türk
nüfusunu korumak ve
adada barışı sağlamak
olarak belirtilmiştir. Peki,
Ayşe tatile çıksın ne
demek, ne zaman
söylendi, kim söyledi? İşte
Kıbrıs Barış Harekatı
tarihçesi!

Kıbrıs Barış Harekatı,
Kıbrıs Adası'nda Türklerin
uğradığı baskı ve zulmü
ortadan kaldırmak
amacıyla Türk Silahlı
Kuvvetlerince (TSK)
gerçekleştirildi. Rumlara
ait silahlı gruplarca
1963'ten itibaren
gerçekleştirilen saldırılar
sonucu Kıbrıs Türkleri, ülke yönetiminden
baskı ve zulümle uzaklaştırıldı. Adayı
Yunanistan'a bağlama hedefine ulaşmak
isteyen Rumların yürüttükleri saldırılar ve
ambargolar 1963-1974 yılları arasında

artarak devam etti.
Harekat, 20 Temmuz 1974’te TSK'ye bağlı

birliklerin Lefkoşa-Hamitköy-Gönyeli ve
Pınarbaşı bölgelerine hava indirme, Yavuz
Plajı'na denizden çıkarma yapmasıyla
başlamış oldu. Harekatın parolası ise "Ayşe
tatile çıksın" olarak belirlendi.

Cenevre'de sürdürülen görüşmeler

sırasında anlaşmanın mümkün olmadığı
kanaati kesinleşince harekâtın yeniden
başlatılacağı anlamına gelen "Ayşe Tatile
Çıksın" (Ayşe, Turan Güneş'in kızı Ayşe Güneş
Ayata'nın adıdır.) parolasını Türk Dışişleri
Bakanı Turan Güneş, Başbakan Bülent
Ecevit'e bildirdi.

Bülent Ecevit, harekatın başladığını,

"İnsanlığa ve barışa büyük bir hizmette
bulunmuş olacağımıza inanıyoruz. Öyle
umarım ki kuvvetlerimize ateş açılmaz ve
kanlı bir çatışmaya yol açılmaz. Biz aslında
savaş için değil barış için ve yalnız Türklere

değil Rumlara da barış getirmek için adaya
gidiyoruz." sözleriyle bildirdi.

Türk uçakları 21 Temmuz'da, Rum
mevzilerine karşı harekete geçti. 4'üncü
Paraşüt Taburu ile birleşen Kıbrıs Türk
Kuvvetleri, Lefkoşa Havalimanı ile Kaymaklı
bölgesine taarruza başladı. 2'nci ve 3'üncü
komando taburları Zeytinli istikametinde
ilerledi. Kocatepe muhribi ise haberleşme ve
koordinasyon eksikliğinden dolayı Türk
uçaklarınca batırıldı.

Birleşmiş Milletler Güvenlik Konseyi'nin
çağrısı üzerine Türkiye, 22 Temmuz saat
17.00'den itibaren harekata son verdi. Yapılan
harekatla Lefkoşa-Girne karayolunun
denetim altına alınmasıyla Lefkoşa'nın Türk
kesiminin denizle bağlantısı sağlandı. Bunun
dışında kalan başta Magosa olmak üzere
diğer yerleşim bölgelerinde ise Türklerin
güvenliği tam olarak sağlanamadı.

Yunan cuntasının işbaşına getirdiği Nikos
Sampson, 22 Temmuz'da
cumhurbaşkanlığından istifa etti. Harekatta 3
gün içinde 57 şehit verildi, 184 asker
yaralandı. Yunanistan'da sivil yönetimin iş
başına gelmesinin ardından 25 Temmuz
1974'te Kıbrıs barış görüşmeleri Cenevre'de
başladı. Türkiye, Yunanistan'a Kıbrıs'ta
federasyon sistemini önerirken TSK da 26
Temmuz'da Girne'nin 5 Mil Plajı'na asker ve
malzeme yardımı için çıkarma yaptı.

Rumların ateşkesi ihlal etmesi üzerine
ikinci harekat başladı. Harekatın amacını
doğuda Magosa ve batıda Lefke'ye kadar olan
bölgelerin, Rum işgalinden kurtarılması

oluşturuyordu. Türk
birlikleri 15 Ağustos'ta
Magosa'ya girdi. Batıda ise
Lefke yönünde Mitri alındı.
Harekatın son günü olan
16 Ağustos'ta Lefke ve
Omorfo alındı, Lefkoşa
bombalandı. Sonrasında
ilan edilen ateşkes 6 saat
sürdü. Rumların açtığı
ateşe, Türk birlikleri
karşılık verdi. 1 Eylül'de
Rum katliamı ortaya
çıkarıldı. Magosa'ya bağlı
Muratağa ve Sandallar
köylerinde 88 kişinin
yakılarak çukura
gömüldüğü anlaşıldı.

13 Şubat 1975'te
harekatın başarıyla

sonuçlanmasının ardından Kıbrıs Türk
Federe Devleti kuruldu. Rauf Denktaş ise
kurucu ilk devlet başkanı oldu. 15 Kasım
1983'te ise Mecliste karar alındı ve Kuzey
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti kuruldu. (Hürriyet)

Kıbrıs Barış Harekatı'nın 50. yıl dönümü
dolayısıyla İzmir'de tören düzenlendi.

Cumhuriyet
Meydanı'ndaki törende,
Atatürk Anıtı'na
çelenk sunuldu.

KKTC İzmir
Başkonsolosu
Ayşen Volkan
İnanıroğlu, burada
yaptığı
konuşmada, yarım
asırdır Kıbrıs'ta siyasi
eşitliğe dayalı kapsamlı bir
anlaşmaya varılması için Kıbrıs
Türk tarafının, her türlü iyi niyet ve çabayı

gösterdiğini söyledi. Kıbrıs Barış
Harekatı'nın önemine değinen

İnanıroğlu, şunları kaydetti:
"Bu harekat

gerçekleştirilmemiş
olsaydı şu anda
burada olamazdık.
Aynı Gazze'de yaşananlar gibi,
Filistin halkı gibi olurduk.
Bizim yanımızda her zaman

ana vatan olduğu için çok
şanslıyız. Kıbrıs Türkü olarak

bizler yolumuza ana vatan
Türkiye'nin desteğiyle devam edecek,

uluslararası toplumun Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti'nin ayrı ve egemen bir devlet

olduğu gerçeğini görmeleri ve Ada üzerindeki
haklarımızı korumak için var gücümüzle
mücadelemizi sürdüreceğiz."

Hava Eğitim Komutanlığı bandosunun
dinletisiyle devam eden tören, zeybek
gösterisiyle sona erdi.

Törene, AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı, Vali Yardımcısı Kamil
Köten ile bazı protokol üyeleri katıldı. (AA)
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“BARIŞ HAREKATI”NIN
50. YILINDA GÖVDE GÖSTERİSİ

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'nde (KKTC) Kıbrıs Barış
Harekatı'nın 50. yıl dönümü kutlamaları kapsamında Milli
Savunma Bakanlığı Mehteran Birliği konseri, Türkiye
Cumhurbaşkanlığı Muhafız Alayı Tüfekli Grup gösterisi ve resmi
geçit düzenlendi. 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve KKTC
Cumhurbaşkanı Ersin Tatar'ın katıldığı tören, İstiklal Marşı ile
bayrakların göndere çekilmesiyle başladı. Törene, Erdoğan'ın yanı
sıra TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, Dışişleri Bakanı Hakan
Fidan, Savunma Bakanı Yaşar Güler, TBMM AKP Grup Başkanı
Abdullah Güler, Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Göktaş,
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Alparslan Bayraktar, Sağlık
Bakanı Kemal Memişoğlu, Ulaştırma Bakanı Abdülkadir Uraloğlu,
TBMM KKTC Dostluk Grubu Başkanı Orhan Erdem, TBMM
temsilcileri, Genelkurmay Başkanı Metin Gürak, Yeniden Refah
Partisi Genel Başkanı Fatih Erbakan, İYİ Parti genel Başkanı
Müsavat
Dervişoğlu, BBP
Başkanı Mustafa
Destici,
Demokratik Sol
Parti Genel
Başkanı Önder
Aksakal,
muharip
dernekler,
gaziler,
Azerbaycan milletvekilleri, heyetleri ile konuk davetli heyetler,
KKTC Meclis Başkanı Zorlu Töre, KKTC Başbakanı Ünal Üstel,
KKTC Yüksek Mahkeme Başkanı Bertan Özerdağ, 2.
Cumhurbaşkanı Mehmet Ali Talat, 3. Cumhurbaşkanı Derviş
Eroğlu, Türkiye'nin Lefkoşa Büyükelçisi Metin Feyzioğlu, ana
muhalefetteki CTP Genel Başkanı Tufan Erhürman, bakanlar,
milletvekilleri, belediye başkanları, kurum kuruluş, siyasi parti
yetkilileri, askeri erkan ile vatandaşlar katıldı.

Tören, KKTC Cumhurbaşkanı Tatar’ın tören birliklerini
denetleyip halkın bayramını kutlamasıyla devam etti. Yavuz
Çıkarma Plajı’ndan getirilen bayraklar Cumhurbaşkanı Tatar’a
teslim edildi. Tatar ve Erdoğan'ın konuşmalarının ardından Milli
Savunma Bakanlığı Mehteran Birliği konseri, Türkiye
Cumhurbaşkanlığı Muhafız Alayı Tüfekli Grup gösterisi ve resmi
geçit düzenlendi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 20 Temmuz Barış ve
Özgürlük Bayramı dolayısıyla düzenlenen törende yaptığı
konuşmada,
“Adadaki
gerçekleri
görmezden
gelerek hiçbir
yere varılmaz.
Kıbrıs'ta federal
bir çözümün
mümkün
olmadığına
inanıyoruz. Biz
müzakereye,
Kıbrıs'ta kalıcı
barışı ve çözümü sağlamaya hazırız. Çözüm yolunda uzatılan hiçbir
eli havada da bırakmayız. Kıbrıs Türk tarafı, Rum tarafıyla her
alanda eşit olarak müzakere masasına oturmalı" dedi.

KKTC'nin Girne kentinde, Kıbrıs Barış Harekatı'nın 50. yılı
anısına, TCG Anadolu'nun da aralarında yer aldığı 50 gemi ile
denizde geçit töreni icra edildi. Geçiş töreninde Bayraktar TB-3,
Bayraktar KIZILELMA, 3 deniz karakol uçağı ve F-16 savaş
uçakları da yer aldı. (İHA-AA)
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Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ) ve
UNICEF tarafından çocukluk çağı
aşılama oranları açıklandı. 2023 yılı
bağışıklama verilerine göre küresel
aşılama oranlarında ilerleme
kaydedilmedi. Veriler çocuk
bağışıklığı konusunda 2019 yılındaki
pandemi öncesi seviyenin altına
düşüldüğünü gösterdi. DSÖ ve
UNICEF sağlık hizmetlerinde
oluşan kesintilerin, lojistik
zorlukların, aşı tereddüdünün ve
sağlık hizmetlerine erişim
konusundaki eşitsizliklerin bu
düşüşe neden olduğunu aktardı.
İzmir Tabip Odası Genel Sekreteri
Dr. Nuri Seha Yüksel, çocuk
bağışıklama konusunda Aile
Sağlığı Merkezleri’nin başarılı
bir çalışma yürüttüğünü ifade
ederek, “Bebek aşılanması
konusunda başarılıyız ancak
son dönemlerde aşı reddinde
bir artış var. Pandemi
sürecinde aşılarla ilgili
bilgisizce ve sorumsuzca
yapılan açıklamalar bu oranın
artmasına neden oldu. Sağlık
Bakanlığı’nın, aşılama
konusundaki söylemlerini daha
güçlü ve yaygın hale getirmesi
gerekiyor. Aşı uygulamasında,
sorumluluğun aile hekimlerine
bırakılması büyük bir sorun.
Uygulama yapılmaması durumunda
biz hekimlerin hak edişlerinde
kesinti yapılması ceza yöntemi

olarak kullanılıyor. Dönemsel aşı
eksiklikleri yaşıyoruz. Sistem
üzerinden aşı ihtiyacının net olarak
bilinmesine rağmen planlamada, aşı
alımında ve dağıtımındaki
yetersizlikler bağışıklama
hizmetlerinin sürdürülmesini
engelliyor. Bu eksikliği yaşadığımız
dönemlerde aklımıza 2011 yılında
kapatılan Refik Saydam Hıfzıssıhha
Enstitüsü geliyor. Kendi aşılarımızı
üretebileceğimiz bir çalışmanın hızla
tamamlanması gerekiyor. Son
günlerde belli başlı illerde aşı
miktarında yetersizlik yaşanıyor.
İzmir için bu sorunu

yaşamayacağımızı öngörüyoruz
ancak bu konuda acil bir çözüm
üretilmesi gerekiyor” dedi.

Türkiye Enfeksiyon Hastalıkları
ve Klinik Mikrobiyoloji Uzmanlık
Derneği (EKMUD) Bağışıklama
Çalışma Grubu adına açıklamalarda
bulunan Prof. Dr. Meltem Taşbakan

ve Prof. Dr. Hüsnü Pullukçu,
bebeklerin ve küçük çocukların
bağışıklık sistemlerinin güçlü
olmadığı için bulaşıcı hastalıklardan
daha fazla etkilenebileceklerini
söyledi. İkili, “Dünyada özellikle
gelişmemiş veya az gelişmiş
ülkelerde aşıya ulaşım konusunda

büyük sorunlar var. Üstelik bu
ülkelerde doğum oranları yüksek.
Aşıya ulaşımın az olması
aşılanmamış çocuk sayısının fazla
olmasının sebebidir. Tersi olarak da
gelişmiş ülkelerde aşı karşıtlığı
nedeni ile çocuklarda aşılanma
oranları düşük olabilmektedir. Bazı
ülkelerde yaptırımlar
uygulanmaktadır. Örneğin, para
cezası veya aşı karşıtı ailelerin
çocuklarının diğer çocuklarla aynı
kreş, okullara alınmaması gibi ciddi
ve gerekli olduğunu düşündüğümüz
yaptırımlarda uygulanmaktadır.
Aşılanma olmazsa dünyada bulaşıcı
hastalıkların salgınının başlaması ve
buna bağlı sakatlık ve ölümlerin
görülmesi riski artar” şeklinde
konuştu. 

“Aşılamada sıkıntı var
kendi aşımızı üretelim” Hırsız turist 

vicdan yaptı

Hemzemin kazası
kurbanları uğurlandı
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Bayraklı ilçesinde İ.D. (24), dini nikahla

yaşadığı Sidar Şimşek'i (20) sokak ortasında
bıçaklayarak öldürdü. Olay, saat 01.30
sıralarında Laka Mahallesi 1930/1 Sokak
Bayraklı TOKİ konutları Etap 2 Sitesi'nde
meydana geldi. İddiaya göre; İ.D. ile dini
nikahla yaşadığı Sidar Şimşek henüz
belirlenemeyen bir nedenle tartışmaya
başladı. Tartışma kısa sürede kavgaya
dönüştü. Bu sırada yanındaki bıçağı çıkaran
İ.D., Şimşek'i sokak ortasında defalarca
bıçaklayıp, kaçtı. İhbarla olay yerine sağlık
ve polis ekipleri sevk edildi. Olay yerine
yaklaşan polis ekipleri, kucağında çocukla
koşan İ.D.'yi yakalarken, Sidar Şimşek
ambulansla Bayraklı Şehir Hastanesi'ne
kaldırıldı. Şimşek, burada kurtarılamadı.
Şimşek'in cenazesi, İzmir Adli Tıp Kurumu
morguna kaldırıldı. İ.D.'nin Asayiş Şube
Müdürlüğü'nde sorgusu sürerken, olay ile
ilgili soruşturma başlatıldı. (DHA)

Başkan Fıçı’dan 
adım adım takip
Yenifoça’da çıkan orman yangınına,
Orman Genel Müdürlüğü, İzmir
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Daire
Başkanlığı ve Emniyet Müdürlüğü’ne
bağlı TOMA’lar, İZSU, Çiğli, Menemen,
Aliağa, Foça belediyeleri müdahale
etti. Foça Belediye Başkanı Saniye
Bora Fıçı da, yangın söndürme
çalışmaları boyunca yetkililerle birlikte
sahada hazır bulundu ve tüm
gelişmeleri yakından takip etti. Orman
yangını çok büyümeden kontrol altına
alındı. Yangınlara karşı tetikte olmanın
önemini hatırlatan Başkan Saniye Bora
Fıçı, bir daha yaşanmaması temennisi
ile tüm ekiplere ve vatandaşlara
teşekkür etti. (İHA)

Buca ilçesinde, ellerinde sopa bulunan
baba oğulun yerde uyuyan köpeğe
acımasızca vurdukları anlar
kameralara yansıdı. Başına ve sırtına
defalarca darbe alan köpeğin durumu
ciddiyetini korurken, saldırgan baba
oğul ise adli kontrolle serbest
bırakıldı. Edinilen bilgiye göre olay,
geçtiğimiz günlerde İzmir'in Buca
ilçesi Mustafa Kemal Mahallesi 694
sokakta meydana geldi. Ellerinde
sopa bulunan baba R.K. (64) ve oğlu
T.K. (33) yerde uyumakta olan 15
yaşındaki yaşlı ve tek gözü görmeyen
köpeğe acımasızca defalarca vurdu.
Başından ve belinden yaralanan
köpeğin acıyla bağırmasına rağmen

durmayan saldırgan baba oğul,
ellerindeki sopalarla olay yerinden
ayrılırken, yaşanan dehşet anları ise
bir iş yerinin güvenlik kamerasınca
anbean kayda alındı. Çok kan
kaybeden ve durumu ağır olan köpek
götürüldüğü veteriner kliniğinde
tedavi altın alınırken, sosyal medyada
gündem olan görüntülerin ardından
hayvanseverler olaya tepki gösterdi.
Şikayet üzerine saldırgan baba oğul
Buca İlçe Emniyet Müdürlüğü
ekiplerince yakalanarak gözaltına
alındı. Emniyetteki ifadelerinin
ardından adliyeye sevk edilen
saldırganlar, adli kontrol şartıyla
serbest bırakıldı. (İHA)

KÖPEĞE SALDIRAN BABA OĞULA ADLİ KONTROL
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Çeşme’de elbise çalarken güvenlik
kamerasına yakalanan turist, daha
sonra pişman olarak çaldığı elbisenin
parasını gönderdi. Olay geçtiğimiz
günlerde Alaçatı'da meydana geldi. Bir
elbise dükkanına giren ve Avustralya
uyruklu olduğu öğrenilen kadın,
elbiseleri önce kontrol etti ve daha
sonra gözüne kestirdiği bir elbiseyi
çantasına atarak dükkandan çıktı.
Hırsızlık anları ise saniye saniye
güvenlik kamerasına yansıdı.
Görüntünün sosyal medyada
yayılmasının ardından Avustralyalı
turist, pişman olarak çaldığı elbisenin
parasını iş yeri sahibine gönderdi. (İHA)

İzmir-Uşak seferini yapan yolcu treni,
Menemen Yahşelli’deki hemzemin
geçitte, Mehmet Akkurt'un kullandığı
35 CCJ 880 plakalı otomobille
çarpışmış, feci kazada sürücü Mehmet
Akkurt (52) ile yanındaki eşi Bediha
Akkurt (47) ve annesi Emine Akkurt
(73), hayatlarını kaybetmişti. Aynı
aileden 3 kişinin cenazesi, Menemen'in
Yanıkköy Mahallesi'nde, öğle vakti
kılınan namazın ardından Yanıkköy
Mezarlığı'na defnedildi. Yetkililer
özellikle kırsal alanlarda kontrolsüz
hemzeminleri kullanan sürücülerin
daha dikkatli olmasını istedi. (DHA)

DSÖ ve UNICEF, aşılamada oranların pandemi öncesi seviyeyi geçemediğini
bildirdi. Uzmanlar ise, ebeveynlerde artan aşı kararsızlığına dikkati çekti

Hüsnü
Pullukçu

Meltem
Taşbakan Nuri 

Seha 
Yüksel

Nuri 
Seha 

Yüksel

Nuri 
Seha 

Yüksel

Nuri 
Seha 

Yüksel

Nuri 
Seha 

Yüksel

Nuri 
Seha 

Yüksel

Nuri 
Seha 

Yüksel

Nuri 
Seha 

Yüksel

Nuri 
Seha 

Yüksel

Nuri 
Seha 

Yüksel

Nuri 
Seha 

Yüksel

ÖZELÖZEL
HABERHABER

YASEMİN
EKREN

Kan davasından kaçış
Menemen’de son buldu

Menemen’e kızlarıyla birlikte 1 yıl önce taşınan
Ali ve Döne Gürbüz çifti, aldıkları simitlerle
evlerine dönerken aralarında husumet bulunan
eski damatlarının yakınları tarafından silahlı
saldırı sonucu hayatını kaybetti. Olay, dün sabah
saatlerinde Menemen İncirli Pınar Mahallesi'nde
meydana geldi. İddiaya göre, Ali Gürbüz (53) ve
Döne Gürbüz (61) çifti bir süre önce kızları M.G.'yi
Okan Demir ile evlendirdi. Zaman içerisinde M.D.
ve Okan Demir arasında çıkan tartışma sonrası
M.D. baba evine döndü. M.D.'nin erkek kardeşi
Alican Gürbüz ise çıkan tartışmada eniştesi Okan
Demir'i tabancayla vurarak öldürdü. Alican
Gürbüz, çıkarıldığı mahkemece tutuklandı.
Yaşanan cinayetin ardından M.D. ile anne ve

babası geçen yıl Menemen’e taşındı. Erkek tarafı
ise yaşanan cinayetin ardından ailenin peşine
düştü. Dün sabah saatlerinde eski damatlarının
yakınlarından 2 kişi, aldıkları simitlerle evlerine
dönmekte olan Ali ve Döne Gürbüz çiftine
tabancayla defalarca ateş etti. Çift, olay yerinde
hayatını kaybederken, saldırganlar ise hızla kaçtı.
Çiftin cenazeleri incelemelerin ardından İzmir
Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Menemen
polisi ve İzmir Emniyet Müdürlüğü Cinayet bürosu
ekipleri kaçan şüphelileri Çiğli’de saklandıkları
evde yakalandı. Şüpheliler, Gürbüz çiftinin oğlu
Alican Gürbüz tarafından öldürülen Okan
Demir’in kardeşi C.D. (30) ve kuzeni C.D. (39)
çıktı. (İHA)
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CHP’den 7 gün
boyunca aşure

Yerel seçimlerin
ardından Demokrat
Parti teşkilatlarını
yeniden
yapılandırıyor.
Ödemiş Belediye
Başkan Adayı Dilek
Acar Güleç’in Küçük
Menderes Havza
Sorumlu Başkan
olarak atanmasının
ardından çalışmalar
da hızlandı. Bu
çerçevede, kanuni
süresi içerisinde

kongresini yapmadığı için münfesih hale
gelen Beydağ ilçe teşkilatını yeniden
oluşturuldu. İl Başkanlığı Cengiz Dağdelen’in
ilçe başkanı olarak atanmasına Başkanlık
Divanının 4 Temmuz 2024 tarihli toplantısı ile
kararlaştırdı. Yeni Başkan Cengiz Dağdelen
yaptığı açıklamada “Öncelikle bu görevi bana
layık gören Genel Başkanımız Gültekin
Uysal, İl Başkanımız Ozan Demirbaş, Küçük
Menderes Havza Sorumlu Başkanımız Dilek
Acar Güleç ve parti yönetimine teşekkür
ediyorum. Demokrat Parti Beydağ İlçe
Başkanlığı olarak havzamızın ve ilçemizin
sorunlarını yakından biliyoruz. Beydağ’da
yapılacak her güzel çalışmanın yanında
olacağımız gibi, her tür olumsuzluğunda
karşısında duracağız. Her daim
vatandaşımızın yanında olacak Demokrat
Parti olarak üzerimize hangi görev düşüyorsa
yapacağız” dedi. (Haber Merkezi)

Cumhuriyet Halk Partisi İzmir İl Başkanlığı
Alsancak Kıbrıs Şehitleri caddesinde Aşure
günü etkinliği düzenledi. Düzenlenen etkinlikte
ilk aşureleri CHP İzmir İl Başkanı Şenol
Aslanoğlu dağıttı. CHP İzmir il başkanlığının
aşure günü etkinliğinde, aşure kazanının başına
geçerek ilk aşureleri dağıtan CHP İzmir il
başkanı Şenol Aslanoğlu, içinde bulunduğumuz
Muharrem ayı ve aşure etkinliği ile ilgili şunları
söyledi;

BİRLİK VE BEREKET SİMGESİ
Bugün, Muharrem ayı içinde önemli bir yer

tutan Aşure günü etkinliğimizi gerçekleştirmek
için İzmirliler ile buluştuk. Aşure günleri
birliğin, bereketin, paylaşmanın simgesi
konumunda. Aşure günü etkinliklerinin
Muharrem ayı içinde olması bugüne daha da
anlam katıyor. İl başkanlığı olarak
gerçekleştirdiğimiz aşure dağıtımına gösterilen
yoğun ilgi ve bu özel gün etrafında hoşgörü ve
birlik içinde buluşulması bizim için çok
anlamlıydı. 

Aşure günümüze katılan, uzun kuyruklarda
bizlerle birlikte bugünün bir parçası olmak için
sıra bekleyen her bir İzmirli hemşehrimize çok
teşekkür ediyorum. Muharrem ayı oruçlarını
tutan tüm canlarımızın oruçlarının ve
dualarının kabul olmasını diliyorum.

Cumhuriyet Halk Partisi İzmir İl
Başkanlığının Aşure günü etkinlikleri 7 gün
boyunca İzmir’in farklı ilçelerinde devam
edecek. Aşure günü etkinlikleri Bayraklı,
Narlıdere, Çiğli, Dikili, Aliağa ve Menemen
ilçelerinde de düzenlenecek. (Haber Merkezi)

Alsancak’ta sağanak yağışta
yere düşen Özge Ceren
Deniz’i kurtarmak isterken
kendisi de akıma kapılarak
hayatını kaybeden İnanç
Öktemay’ın acılı annesi,
"Cumhurbaşkanımızın da
dediği gibi yargı gerekeni
yapacaktır. Adalete
güveniyorum. Benim canım
gitti başka canlar gitmesin”
dedi. Konak’ta 12 Temmuz'da
sağanak yağmur nedeniyle
oluşan su birikintisindeki
elektrik akımına kapılan ve
ölüm haberleriyle Türkiye
gündeminde geniş yankı
uyandıran Özge Ceren Deniz
ve İnanç Öktemay’dan geriye
acılı aileleri kaldı. Buca’da
ikamet eden merhum İnanç
Öktemay’ın, acılı ailesini
ziyaret ederek taziye
dileklerini ileten AK Parti
İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı İzmir
Cumhuriyet Başsavcılığı
tarafından soruşturmanın
titizlikle sürdürüldüğünü
belirtti. Olayın yakından
takipçisi olduğunu kaydeden

Vekil Çankırı, “Konuyla
alakalı olarak gerek Enerji ve
Tabii Kaynaklar Bakanımız
gerek ise kolluk kuvvetlerimiz
tüm hassasiyetiyle çalışıyor. Bu
olaydan kim ya da kimler
sorumlu ise en ağır şekilde
cezalandırılacaktır. Ne mutlu
ki böyle yardımsever bir evlat

yetiştirmişsiniz. Başkası olsa
belki sırtını döner giderdi.
Ama sizin evladınız bir ke
daha insan olmanın durum ve
şartlara bağlı olmadığını
bizlere hatırlattı” dedi.

Ayakta durmakta güçlük
çeken acılı anne Nevin
Öktemay iki arkadaşın da
hayatlarının baharında yaşama
veda ettiklerini söyledi.
Kızkardeşi ile Denizli’de
ikamet ettiklerini oğlunun
ölüm haberini alır almaz
İzmir’e geldiğini anlatan anne
Nevin Öktemay gözyaşları
içinde “Şırnak’ta askerlik
yapmıştı. Müziği çok sevdiği
için müzisyenlik yapardı. Çok
yardımsever ve merhametliydi.
Damatlık giymesini beklerken
oğlumu kefeniyle kucakladım.
Cumhurbaşkanımız da
konuşmasında yer verdi.
Yüreği yanan bir anne olarak
buradan ona selam ediyorum.
Adalete güveniyorum. Yargı
gerekeni yapacaktır. Benim
canım gitti başka canlar
gitmesin” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Kıbrıs Şehitleri Caddesi’nde halka aşure dağıtan İl Başkanı Şenol Aslanoğlu,
“Aşure günleri birliğin, bereketin, paylaşmanın simgesi konumunda” dedi

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan KKTC
ziyareti dönüştü uçakta gazetecilerle sohbet etti.
Türkiye ve Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti arasındaki
sarsılmaz bağlara vurgu yapan Erdoğan, “Bundan
50 sene önce olduğu gibi bugün de ana vatan ve
garantör devlet olarak Kıbrıs Türkünün yanındayız.
İktidar ve muhalefet olarak verdiğimiz birlik,
beraberlik ve dayanışma tablosunu bu bakımdan
kıymetli görüyorum. Kıbrıs davasının sadece bizim
değil, 85 milyonun davası, kırmızı çizgisi olduğu
böylece anlaşılmıştır. Şunun bir defa anlaşılması
gerekir. Ada’nın asli unsuru olan Kıbrıs Türk halkını
azınlık olarak görmeye ve göstermeye kimsenin
gücü yetmez. Bugünkü ziyaretimizde bunu adeta
perçinlemiş olduk. İki devletli modelin Kıbrıs
meselesinin yegane çözüm yolu olduğu gün geçtikçe
daha net ortaya çıkıyor. Türkiye ve Kıbrıs Türk halkı,
çözüm yolunda bugüne kadar her türlü fedakarlığı

göstermiştir. Annan Planı'na ‘evet’ diyen taraf Kuzey
Kıbrıs olduğu halde, takdir edilen maalesef yine
Rumlar oldu. Bu anlayışla artık bir yere varılması
mümkün değildir” diye konuştu. Emekli
maaşlarında yapılan düzenleme ve vergi adımları ile
ilgili sorulan soruya yanıt veren Erdoğan, “Bizler
toplumumuzun her kesimi gibi emeklilerimizin de
daima yanındayız. Emeklilerimizi enflasyona
ezdirmemek için azami gayret gösteriyor, elimizden
gelenin daha fazlasını imkanlar nispetinde
yapıyoruz. Eldeki imkanlar dahilinde en iyisini
yapmaya çalışıyoruz. Engelleri aşmayı kendimize
şiar edinmiş bir iktidar olarak sürekli tüm
vatandaşlarımızın refahını artırmak için sürekli yeni
yol haritaları oluşturuyoruz. Ekonomik istikrardan
taviz vermeden, popülizm tuzaklarına düşmeden en
rasyonel adımı nasıl atarız anlayışı içinde hareket
ediyoruz” ifadelerini kullandı. (İHA)
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ABD
başkanları

ve
Biden’nin
halleri!

ABD Başkanı Biden, TV’de Donald
Trump karşısındaki kötü performans
sergiledikten günler sonra dikkat çeken bir
itirafta bulundu: “Tartışmadan kısa bir süre
önce dünyayı birkaç kez dolaşmaya karar
verdim, ekibimi dinlemeyerek Trump’ın
karşısına çıktım. Sahnede neredeyse
uyuyakalıyordum.”

Vallahi, göze son derece batan halleriyle
ilgi odağına dönüşen Biden dünyayı
dolaşmaya çıksaydı ne olacaktı yani? Bu
kez de “uyurgezer” ve düşer-kalkar”
halleriyle gündeme gelecekti…  Amerikan
teknoloji efsanesi Elon Musk bile ona dair
nasıl bir göndermede bulundu? “Birkaç
yıldır Amerika’da Başkan yoktur!” Biden
ise “ilahi bir emir almadan seçime katılma
kararımdan vazgeçmem” diyor…

Dünya kamuoyunun gözleri önünde
sergilenen çeşitli yaşlılık manzarasıyla
dikkati çekmekte olan Biden,
sonbahardaki Başkanlık seçimine katılma
kararlılığını inatla açıklarken, son dakika
Beyaz Saray’dan gelen açıklama: “Her an
Başkanlık adaylığından çekilebilir.”
yanıtı… Aslında ABD’yi yönetmekte olan
derin devlete tam da böylesi bir profil
gerekir Beyaz Saray’da… Gelin görün ki,
Trump’un silahlı suikasta uğrayıncaya
kadardı. Suikast sonrası Trump’un şansının
arttığı yönünde haberler çıkmaya başladı…

“Kapalı Kapılar Arkasında Washington”
sendromu… Bu sendromun yaydığı mesaj
şu ki, dünyanın en güçlü devleti Amerika
Birleşik Devletleri’ni yöneten aslında
seçilmiş başkanlar değil, onların arkasında
demirden kapı gibi duran ve kamuoyunun
önünde asla görünmeyen olağanüstü güçlü
ve otoriter derin devlettir. Bu derin
devletle uyumlu olmayan hiçbir siyasetçi
ayakları üzerinde duramaz. İsterse ülkenin
en yüksek oyla seçilmiş başkanı olsun…

Bu nedenle ABD’nin siyasi cinayetler
tarihi son derece zengindir…
Çevrelerindeki güvenlik ağının da bilinçli
olarak gevşetilmesi sonucunda ABD’de
bugüne kadar 4 başkan uğradıkları
saldırılarda can verirken; 2’si yaralı, 3’ü ise
yara almadan kurtulabildi…

ABD’nin siyasi suikastlar tarihine özetle
de olsa bir bakalım:

ABRAHAM LINCOLN (Başkan):
1865’de Washington’da John Wilkes
Booth’un suikastıyla öldü. WILLIAM
SEWARD (Dışişleri Bakanı): Lincoln’ün
vurulduğu gün Lewis Powell’ın suikast
girişiminden yaralı kurtuldu. JAMES
GARFIELD (Başkan): 2 Temmuz 1881’de
New Jersey’de saldırıya uğradı, 19 Eylül’de
hastanede öldü. WILLIAM MCKINLEY
(Başkan): 6 Eylül 1901’de Buffalo’da
kurşunlandı ve 14 Eylül’de hastanede öldü.
THEODORE ROOSEVELT (Başkan):
Beyaz Saray’da görev yaptıktan sonra, 14
Ekim 1912’de bir seçim kampanyası
sırasında kurşunlandı, ölmedi.
FRANKLIN D. ROOSEVELT (Başkan):
Miami’de 15 Şubat 1933’te uğradığı
saldırıdan kurtuldu. HUEY P. LONG
(Senatör): 8 Eylül 1935’te Baton Rouge’de
vuruldu, iki gün sonra hastanede öldü.
HARRY TRUMAN (Başkan): 1 Kasım
1950’de iki Porto Riko bir suikastçının
saldırısından yara almadan kurtuldu.
JOHN F. KENNEDY (Başkan): 22 Kasım
1963’te Dallas’ta makam arabasında bir
sniper kurşunu ile öldürüldü. MALCOLM
X (Siyahî aktivist lider): New York’ta 21
Şubat 1965’te öldürüldü. MARTIN
LUTHER KING (Siyahî Eşit Haklar
Lideri): Memphis’te 4 Nisan 1968’de
öldürüldü. ROBERT KENNEDY
(Senatör): Los Angeles’te 5 Haziran
1968’de öldürüldü. GERALD FORD
(Başkan): 5 Eylül 1975’de ve 22 Eylül
1975’de iki kez suikast girişimine uğradı.
Her iki olayda da saldırganlar kadındı.
RONALD REAGAN (Başkan): 30 Mart
1981’de Washington’daki bir otelin
girişinde Oscar’lı kadın sinema oyuncusu
Jodie Foster’a aşkını kanıtlamak iddiasıyla
John Hinckley’nin kurşunlarına hedef oldu.
Reagan bu saldırıda yaralandı ve uzun bir
süre hastanede kaldı.

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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Başkanı Dağdelen

Cengiz 
Dağdelen

Şenol
Aslanoğlu 

Çankırı ziyaret etti:
Adalete güveniyorum

Ceyda 
Bölünmez

Çankırı 
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Buca Mustafa Kemal Mahallesi'nde geçen
gece sabaha karşı bir sokak hayvanı köpeğe
iki kişi tarafından canice bir saldırı
gerçekleştirilmiş, ağır yaralanan can dostu

mahalle sakinleri tarafından hızla
yakındaki bir kliniğe götürülmüştü. Kan
kaybeden, vücudunda ödem oluşan can
dostu iç kanama riskine karşı yoğun
bakıma alınmıştı. Buca Belediye
Başkanı Görkem Duman, Buca
Belediyesi Veterinerlik İşleri Müdürlüğü
hekimlerinin de durumunu yakından
takip ettiği can dostunu, tedavi gördüğü
klinikte ziyaret etti. Köpeğin sağlık
durumu ile ilgili veteriner hekimlerden

bilgi alan Belediye Başkanı Duman, can
dostunun sağlığına kavuşması için ellerinden
gelen her şeyi yapmaya hazır olduklarını
bildirdi. (Haber Merkezi)
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“Sokak hayvanlarının 
yaşam hakkı kutsaldır”

Türk turizm sektörünün temsilcileri fahiş fiyatlarını geriye çekiyorlar algısına
tepki gösteriyor. Oluşan fiyatların sebep değil sonuç olduğunu dile getiriyorlar

Ülkeye döviz getiren ve cari açığın
finansmanına doğrudan katkı sağlayan “Bacasız
Sanayii” turizm sektörü, ‘fahiş ve indirimli fiyat’
söylemleri ile çalkalanıyor. Enflasyonist ortamda
rekabet edemez hale geldiklerini dile getiren
sektör temsilcileri, acil bir önlem alınmaması
halinde ülke ekonomisinde büyük kayıpların
yaşanacağı uyarısını yaptı. Farklı algılarla gerçek
gündemin saptırılmaya çalışıldığını belirten
sektör profesyonelleri konuyu tüm detaylarıyla
Ege Telgraf’a değerlendirdi. 

SEBEP DEĞİL SONUÇ
Pandemi, savaşlar ve ekonomik kriz gibi peş

peşe yaşanan büyük badirelerin
atlatılamadığını belirten Ege Turistik
İşletmeler ve Konaklamalar Birliği
(ETİK) Başkanı Türkiye Otelciler
Federasyonu (TÜROFED) Başkan
Yardımcısı Mehmet İşler, “Dünyanın en
eskisi 1841'den beri hizmet veren seyahat
firması Thomas Cook Group battı. FED
patladı. Rusya Ukrayna arasında savaş var.
Gazze’de sorun ortada. Büyük
depremde 11 ilimiz göçtü.
Ormanlarımız cayır cayır
yanıyor. Seçimlere gidilirken
seçim ekonomisi uygulandı.
Kara delik büyüdü. Kara
deliği kapatabilmek için de
seçimlerden sonra
enflasyonist bir ortam
patladı. Kışın ‘AVM’ler,
marketler çok fahiş fiyat
uyguluyor, rant sağlıyor’
deniyordu. Şimdi günün
trendine göre ‘restorancılar
ve turizmciler fahiş fiyat
uyguluyor, kazıkçı’ denmeye
başlandı. Biz bu yüksek enflasyona
sebep değiliz sadece sonucuz. Kimse algı
yönetmesin. Bizi bir evin annesiymişiz
gibi düşünün. Piyasadan et, sebze
alıyoruz pişiriyoruz kar marjımızı
koyup servis ediyoruz. Eğer dışarıdan
aldığımız mal pahalıysa servis ettiğimiz
yemek pahalı çıkıyor. Dışarıdan
aldığımız mal uygun fiyatlıysa biz de
uygun fiyatlı veriyoruz. Sanki Türkiye
büyük badireler atlatmamış, bütçe açığı
olmamış, enflasyon patlamamış gibi
turizmcilere yükleniyorlar” dedi. 

KARŞILAŞTIRMAK YANLIŞ
Yunan adalarındaki fiyatlarla Türkiye’deki

fiyatların karşılaştırılmasının doğru olmadığını
vurgulayan Başkan İşler, “Başka ülkelere vize
alamayan bazı kişiler kapıda vize uygulaması
nedeniyle Yunan adalarına gittiler. Oralardaki
fiyatlarla Türkiye'deki fiyatları karşılaştırdılar.
Ulaşım, otelde konaklama, kapıda vize parasını
hiç hesaba katmadan kısaslarda bulundular.
Oradaki restoranda tükettikleri bir içeceğin 400
lira olduğunu yazdılar. Ama Türkiye'deki bir
restoranın aynı içeceği alış fiyatının neden 600
lira olduğunu hiç kimse sormadı! Adamın satış
fiyatı 400, benim alış fiyatım 600 lira.
Yunanistan, adalarda insanının yaşayabilmesi
için farklı bir vergi politikası uyguluyor. Orada
karı koca mutfakta baba oğul garson, SGK yok,
vergi yok, ÖTV yok, bizdeki gibi yüksek bir
enflasyonu yok. Bizim turizmcimiz vergilerini
verecek, personel giderlerini karşılayacak, müzik
meslek birliklerine ödemesini yapacak. Daha
pahalıya alacak ama daha ucuza satması
istenecek. Nasıl olacak bu? Restorancı, otelci
kardeşim masum. Fırsatçılık yapan elbette vardır
ama bunu genelleştirmemek lazım” diye
konuştu. 

MECBURİ İNDİRİM YAPILIYOR
Türkiye’nin temel sorunlarını acilen çözmesi

gerektiğine dikkati çeken Başkan İşler, “Dövizin
yükseleceği 40 lira olacağı hesabıyla turizmci
dolar ve euro ile rezervasyon yaptı. Baskılardan
dolayı kur artışı yaşanmadı. Verilen fiyat 3 bin

500
TL’ye

denk geliyor. Ben nasıl adamı o
fiyata yedireyim içireyim
yatırayım? Eldede yerine
getirilmesi gereken sözleşme var.
Turizmci iç piyasaya dönüyor
bakıyor alım gücü düşmüş 10 gün

tatil yapan 5’e beş gün yapan 2’ye
düşürmüş veya vaz geçmiş görüyor.

Devlet bir yasa çıkarttı. İkinci konut
rezidans villa diye. Yasa

uygulanmıyor. Turizmci
borçlarını kapatabilmek

sezonu geçirebilmek
için banka kredilerine
dönüp bakıyor faiz
yüzde 60. Turizmci
mecburen odalarını
maliyetinin altına
veriyor. Bu önceden

kazıklıyorlardı, şimdi
bak bu fiyatlara da

kazanıyorlardı değil.
Turizmci ayakta

kalabilmek için
mecburen

indirim
yapıyor.
Turizmci bu
ülkeye en
fazla döviz
getiren en
fazla istihdam

sağlayan
altmış sektörü

besleyen bir
sektör. Sen bu

sektörü yaşatmazsan
turizmci eğer hapşırırsa tüm

Türkiye grip olur. Sen bunu öngörerek dizayn
etmelisin. Turizmci eğer sarsılırsa Türkiye
ekonomisi yıkılır” ifadelerini kullandı.

GÜNDEM GÖZDEN KAÇIRILIYOR
Kendi yöreleriyle ilgili gerçek dışı bir algının

oluşturulmaya çalışıldığını belirten Bodrum
Profesyonel Otelciler Derneği Onursal Başkanı
(BOYD) Serdar Karcılıoğlu ise, “Türkiye
turizminde Bodrum önemli bir değer. Bu
değerin korunması farklı gerçek dışı algıların
oluşturulmaması gerekir. Türkiye genelindeki
turizm tesislerinde oluşan konkordatoların
tamamı Bodrum’daymış gibi gösterilmeye
çalışılıyor. Bodrum’daki yüksek enflasyon
Edirne’den Kars’a Sinop’dan Hatay’a yok mu?
Ama bu turizmin gözbebeği bu ilçeye mal
edilmeye çalışılıyor. Şimdide turizmdeki yüksek
fiyatlara tepkiler gösterildi, Bodrum'daki
turizmciler geri adım attı veya büyük indirimler
yaptılar gibi gösterilmeye çalışılıyor. Böyle bir

şey yok. Paşalar gibi filan indirim yok. Aynı
sıkıntı Çanakkale'de de var, Tekirdağ'da da İç

Anadolu'da da var. Pahalı imajı Türkiye'nin her
yerinde var. Bodrum’dakini farklı bir boyuta
taşıyarak Türkiye'nin gerçek gündemi gözden
kaçırılıyor” dedi. 

DOĞRULARI BİLMEK GEREKİR
Türkiye'deki ekonomik sıkıntıların yansıması

olarak turizm sektörünün ciddi bir sorunla karşı
karşıya olduğunu belirten Başkan Karcılıoğlu,
“Yüksek enflasyon çok ciddi bir sıkıntı adeta bir
travma. Bodrum'daki oteller her yıl satışlarını
yerli ve yabancı turist açısından dengelerdi.
Yarısından fazlası yabancı olurdu. Diğer kısım iç
piyasadan karşılanırdı. Arz talep dengesi ve
pazarlama teknikleri gereğince de indirim ve
kampanyalar yapardı. Şu anda yapılan indirimler
tepki indirimi değil rutin indirimler. Bu yılki en
büyük sıkıntı, turistik tesislerin her yıl can simidi
olan orta direk kesimin tatil yapamaması. O
kesim kriz yokken vadeli ödemelerle de olsa tatil
yaparlardı. Şimdi adamlar evlerine ekmek
götürebilmenin derdine düşmüş durumda. Biz
bu durumu gelineceğini 4-5 yıldır söylüyorduk.
Arşivlerde kayıtlı. Açıp baksınlar. İyice
belirginleşince gündeme oturdu. Türkiye turizm
değerlerine sahip çıkmalıdır. Ciddi bir kan kaybı
söz konusu. Turizm aklı olan bir devlet dünyada
turizm yapılabilir ülkelerin arasında Türkiye’yi
birinci sıraya getirebilir. Ama bu zihniyetle bu
kafayla bir adım dahi ileriye gitmemiz mümkün
değil. Tam tersi yokuş aşağı yuvarlanıyoruz”
şeklinde konuştu. 

TURİZM SEKTÖRÜ BATIYOR!
Turizmdeki sorunların basit bir yaklaşımla

çözülemeyeceğini belirten Türkiye Seyahat
Acentaları Birliği İzmir Bölge Temsil Kurulu
Başkanı Kıvanç Meriç de, “Ülkemizdeki turizm
tesisleri fiyatları birkaç kendini bilmek kişi veya
kurumun fahiş fiyat uygulaması veya fırsatçılığı
şeklinde konu kestirilip atılamaz. Bir lahmacun
bin lira, bir top dondurma 150 liranın
genellemesi olmaz. Ama şu bir gerçek, Türkiye
artık pahalı bir ülke. Avrupalı rakiplerimizle bu
fiyatlarla rekabet edemiyoruz. Bunun faturasını
tüm Türk turizmcisine çıkarmanın anlamı yok.
TÜİK verileriyle diğerlerini karşılaştırmak hiç
tarzım değildir ama gerçek enflasyonda ortada.
Dövizi baskılayacaksanız enflasyonu da düşük
tutarsınız. Enflasyonunuz yükselirse döviz
kurunuz da artar. Biz enflasyon artması döviz de
yükselmesin istiyoruz ama olmuyor. Şu
ekonomik şartlarda kimse fiyat veremiyor. Verse
de satış gerçekleştiğinde kar yapamıyor.
İhracatçılar nasıl batıyorsa turizmcilerde batıyor.
Böyle giderse yakında turizm sektörünün helvası
yenir. Yunanistan, Tunus, Fas ve Mısır ile bile
rekabet edemiyoruz. Yunan adaları Türklere
altın yumurtlayan tavuk gözüyle bakıyor. Yunan
adaları iç piyasada ucuz denildikçe daha fazla
ilgi görüyor. İlgi gördükçe de fiyatlarını
artırıyorlar” diye konuştu.

2 kez seçildi ama
muhtar yapılmadı

Phokaia Rotary’nin 
yeni başkanı Kaleli
Phokaia Rotary Kulübünün yıllık olağan
toplantısında yeni başkanı ve yönetim
kurulu belirlendi. Geçtiğimiz aylarda
vefat eden kurucu başkan Emre
Ersoy’un da anıldığı toplantıda Nilüfer
Kaleli başkanlık görevini devir aldı. MW
Phokaia Beach Resort’ta yapılan
yemekli toplantının konukları arasında
Foça Kaymakamı Mehmet Türköz, Foça
Belediye Başkanı’nı temsilen Belediye
Meclis üyesi İlkay Söylemezoğlu,
geçmiş dönem Governörlerinden Güneş
Ertaş, Çakabey ve Bostanlı Rotary
Kulüpleri ile bazı sivil toplum
kuruluşlarının temsilcileri de yer aldı.
(Haber Merkezi)

Otizmliye özel
yüzme kursları
Aydın Büyükşehir Belediyesi’nin
ücretsiz olarak verdiği kurslar ile
otizmli çocuklar hem yüzme öğreniyor
hem de el-ayak ve vücut
koordinasyonlarını geliştiriyor. Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu, otizmli bireylerin
eğitimlerinin ve hayat standartlarını
yükseltmek için gerçekleştirilen
çalışmaların süreceğini belirterek,
“Otizmli bireylerimizin hayatlarını
kolaylaştırmaya, onlara destek olmaya
devam ediyoruz. Otizmin farkındayız,
farkındalığı yaymak için var gücümüzle
çalışıyoruz. Özel çocuklarımız için
projelerimiz ve çalışmalarımız devam
edecek” dedi. (Haber Merkezi)

Görkem
Duman

Karşıyaka Belediyesi, sokak hayvanlarının
yaşam şartlarını iyileştirecek çalışmalarına
devam ediyor. Meslek odaları, sivil toplum
kuruluşları ve gönüllülerle ortak projeler
yürüten Karşıyaka Belediyesi paydaşlarının
sahip olduğu fiziksel şartların iyileştirmesi
konusunda da adımlar atıyor. Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal, Örnekköy’de
bulunan Celal Üner Bakım Evini ziyaret
ederek fiziki şartlarını inceledi. Başkan
Ünsal, “Yaşam hakkı kutsaldır. Biz bu
çocukların hayatta kalmasını, onurlu ve
konforlu bir yaşam sürmesini önemsiyoruz.
Bunun için de Karşıyaka’da elimizden gelen
her mücadeleyi vereceğiz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Yıldız
Ünsal

Kütahya’nın Simav İlçesi Bahtıllı
Köyünde iki defa muhtar seçilen ancak
ilkinde 1.5 ay muhtarlık yapıp sonra
görevden alındı. Sonraki seçimlerde
tekrar aday olan Azmi Mutlu yine
kazanmasına rağmen mazbatası
verilmedi. Azmi Mutlu şunları söyledi.
“Efendim memnu haklarının iadesi
olması gerekiyormuş. Sabıkamız varmış
benim bir defa Türkiye de ne karakolda
ne de polis hiçbir adliyede vakam yoktur.
Almanya devleti ülkeye giriş yasağımı
kaldırmış. Memnu haklarımı iade etmiş.
Türkiye de sabıkam olmadığı halde niçin,
neden, kimler benimle uğraşıyor? Ben
seçimi kazandım. Seçimle muhtar
oldum. Dolası bize bir hafta süreci bize
daha önce neden bildirilmedi” dedi.
(Haber Merkezi)
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TURİZMCİ FERYADI FİGAN!
“Yakında helvamızı yerler”

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK

Kıvan 
Meriç

Mehmet
İşler

Serdar 
Karcılıoğlu



SAYFA 06 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

22 Temmuz 2024 Pazartesi6 YEREL YÖNETİMLEREditör: Kazım Erkmen Tasarım: Caner Tok

Dikili Belediyesi ve Yayıncılar Kooperatifi
(YAYKOOP) iş birliği ile 20-28 Temmuz
tarihlerini kapsayan 3. Dikili Kitap Günleri,
75. Yıl Parkı’nda görkemli bir açılış
töreniyle kapılarını açtı. Dikili ve çevre il,
ilçelerinden gelen çok sayıda vatandaşın
ilgi gösterdiği 3. Dikili Kitap Günleri’nin
açılış kurdelesini Onur Konuğu Emekli
Orgeneral 26. Genel Kurmay Başkanı İlker
Başbuğ, CHP Grup Başkan Vekili-Ankara
Milletvekili Murat Emir, CHP Genel Başkan
Yardımcısı Gülşah Deniz Atalar, Dikili
Belediye Başkanı Adil Kırgöz, Yayıncılar

Kooperatifi (YAYKOOP) Yönetim Kurulu
Başkanı Elif Akkaya birlikte kestiler. CHP
Genel Başkanı Özgür Özel’in ailesi, Kınık
Belediye Başkanı Sema Bodur, Bergama
Belediye Başkanı Tanju Çelik, CHP Dikili
İlçe Başkanı Emre Kırlı, ilçe yönetimi ve
çok sayıda vatandaşın katıldığı açılış
konuşmaları sonrasında Onur Konuğu
Emekli Orgeneral 26. Genel Kurmay
Başkanı İlker Başbuğ “Cumhuriyet ve
Aydınlanma” konulu bir söyleşi
gerçekleştirdi, ardından kitaplarını
imzaladı. Başkan Adil Kırgöz şu ifadelerde

bulundu. “"Kitap Dikili'de Güzel!" diyerek
Yayıncılar Kooperatifi (YAYKOOP) iş
birliğinde 3. Dikili Kitap Günleri'ni bu yıl
"Aydınlık Bir 100 Yıla Doğru Türkiye" ana
temasıyla gerçekleştiriyoruz. Bir asrı
deviren, Ulu Önderimiz Gazi Mustafa Kemal
Atatürk ve yol arkadaşlarının bizlere
emanet ettiği Cumhuriyeti ileri taşımanın
sorumluluğu hepimizin omuzlarında.
Aydınlık bir geleceğin inşasında kitaplar
bilgiye açılan kapılar, ufkumuzu genişleten
araçlardır” dedi. Etkinlik Dikili 75. Yıl
Parkı'nda 9 gün sürecek. (Haber Merkezi)

“Aydınlık Bir 100 Yıla Doğru Türkiye”

KARABURUN BELEDİYESİ 2024 YILI MADENİ YAĞ ANTİFRİZ VE DİĞER SARF
MALZEME ALIMI mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre
açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/902865
1-İdarenin
a) Adı : KARABURUN BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MEMURLUĞU
b) Adresi : MERKEZ ATATÜRK CAD. 4 35960 KARABURUN/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 5351055176 - 2327313133
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : KARABURUN BELEDİYESİ 2024 YILI MADENİ YAĞ 

ANTİFRİZ VE DİĞER SARF MALZEME ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : Teknik Şartnamede Belirtilen madeni yağ, antifiriz ve 

diğer sarf malzeme alımı
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : Karaburun Belediyesi Depoları
ç) Süresi/teslim tarihi : SÖZLEŞME SÜRESİ İÇERİSİNDE, RESMİ TATİL VE 

MESAİ SAATLERİ İÇERİSİNDE BELEDİYENİN 
BELİRLEDİĞİ ZAMANLARDA

d) İşe başlama tarihi : SÖZLEŞME İMZALANMASINA MÜTEAKİP 15 GÜN
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 06.08.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : KARABURUN BELEDİYESİ MORDOĞAN HİZMET BİNASI
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 45 (KırkBeş) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2063707)

KARABURUN BELEDİYESİ 2024 YILI MADENİ YAĞ
ANTİFRİZ VE DİĞER SARF MALZEME ALIMI

KARABURUN BELEDİYESİ FEN İŞLERİ 
MEMURLUĞU
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Konak Belediyesi, envanterine yeni ve modern temizlik araçları

katmak amacıyla Devlet Malzeme Ofisi’ne başvurdu. Başkan
Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Seçim sürecinde söz verdiğimiz 
üzere araçlarımızı yenilemek için ilk adımı attık” dedi

Konak Belediyesi, kentte yaşayan vatandaşlara
daha etkin ve kaliteli hizmet sunmak için araç
filosunu güçlendirmeye hazırlanıyor.
Envanterine yeni ve modern araçlar katmak
amacıyla girişimlerini hızlandıran Devlet
Malzeme Ofisi’ne alım başvurusu yaptı. Sürecin
sonunda teslim alınacak araçlar Temizlik İşleri
Müdürlüğü ile Park ve Bahçeler Müdürlüğünün
hizmetlerinde kullanılacak. 

“Daha temiz bir Konak” hedefiyle çalışmalarını
hız kesmeden sürdüren Konak Belediyesi,
kentte yaşayan vatandaşlara daha etkin ve
kaliteli hizmet sunmak için araç filosunu
güçlendirmeye hazırlanıyor. Envanterine yeni ve
modern araçlar katmak amacıyla girişimlerini
hızlandıran Konak Belediyesi, temmuz ayının
son meclis toplantısında yeni araç alımlarına
ilişkin oybirliği ile alınan karar doğrultusunda
kamu tedarikçisi Devlet Malzeme Ofisi’ne (DMO)
alım başvurusunu yaptı. İlk etapta 8 adet hidrolik
sıkıştırmalı çöp kamyonu, 5 adet mini damperli
çöp kamyoneti, 2 adet kombine yol ve kaldırım
yıkama aracı, 1 adet yüksek çalışma platformlu

sepetli vinç talebiyle yapılan alım başvurusu
sonucunda teslim alınacak araçlar Temizlik
İşleri Müdürlüğü ile Park ve Bahçeler
Müdürlüğünün hizmetlerinde kullanılacak. 

Hizmet alanlarında kullanılan eski araçları
yenilemeyi ve ihtiyaçlar doğrultusunda
belediyeye yeni araçlar kazandırmayı
hedeflediklerini belirten Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Seçim sürecinde
söz verdiğimiz üzere araçlarımızı yenilemek için
ilk adımı attık. İlçemizin ihtiyaçlarını
karşılayabilmek ve personelimizin daha iyi
çalışma koşullarında hizmet üretebilmesini
sağlayabilmek amacıyla filomuzu
güçlendirmeye hazırlanıyoruz. Devlet Malzeme
Ofisi’ne yaptığımız alım başvurusu sonucunda ilk
etapta 16 yeni aracı Temizlik İşleri Müdürlüğü ile
Park ve Bahçeler Müdürlüğümüzün
hizmetlerinde kullanılmak üzere filomuza
katmayı hedefliyoruz. Hep birlikte daha
yaşanabilir bir ilçe inşa etmek için
çalışmalarımıza devam edeceğiz” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Bayraklı Belediyesi, Muharrem ayının manevi
değerlerini yaşatmak ve bu özel günün anlamını
tüm ilçeye ulaştırmak için birlikte, bereket ve
dayanışmanın simgesi aşure dağıtımı
gerçekleştirdi. Bu kapsamda, Sevgi Yolu, Haşim
İşcan Caddesi, Değirmen Kafe ve Aşık Mahzuni
Şerif Kültür Merkezi ve Cemevi’nde toplam 4
bin kişilik aşure ikram edildi. Bayraklı Belediye
Başkanı İrfan Önal, dağıtım noktalarını ziyaret
ederek vatandaşlarla buluştu, sohbet edip,
dualar eşliğinde aşure kardı ve ilçe sakinlerine
ikram etti. Bu kapsamda Aşık Mahzuni Şerif
Kültür Merkezi ve Cemevi’nde de aşure ve

Kerbela Şehitlerini anma töreni düzenlendi.
Başkan İrfan Önal’a meclis üyeleri de eşlik etti.
Sahnede sanatçılar tarafından seslendirilen
deyişlerin ardından Cemevi Dedesi Cafer
Kaygusuz’un okuduğu dua eşliğinde aşure
karıldı ve dağıtıldı. Başkan Önal, “Kerbela’dan
bu yana çok yezidler geldi ama çok Hüseyinler
de doğdu. Bizim mücadelemiz aydınlıkla
karanlığın mücadelesidir. Bugün de zor günler
yaşıyoruz ama değerlerine bağlı olanlar,
değerlerini savunanlar, aydınlık için mücadele
edenler elbet bir gün galip olacaktır” dedi.
(Haber Merkezi)

Çiğli Belediyesi, kadınların sosyalleşmesine
yönelik düzenlediği etkinlikler kapsamında
kendisine ait araziden elde edilen
mahsullerin de kullanıldığı Aşure Atölyesi
düzenledi. Tarımsal Hizmetler Müdürlüğü
tarafından düzenlenen Aşure Atölyesine
Çiğlili kadınlar yoğun ilgi gösterdi. Usta
aşçılar eşliğinde gerçekleştirilen atölyede
geleneksel lezzetlerimizden olan aşure pişirildi. Çiğli
Belediyesi’nin “Tarladan Sofraya Yerli Tarım” projesi
kapsamında kendisine ait 57 dönümlük araziden
elden ettiği buğday mahsulü de aşure yapımında
kullanıldı. Aşure yapımıyla ilgili merak ettikleri
konuları aşçılara sorma şansı bulan kadınlar, gün
boyunca keyifli vakit geçirdi. Başkan Onur Emrah
Yıldız, “Geleneksel lezzetlerimizden olan, birlik ve

beraberliğimizin simgesi aşureye, kendi
topraklarımızdan elde ettiğimiz mahsulleri dahil
edebilmek de bizi ayrıca mutlu etti. Bu güzel
etkinlikte emeği geçen çalışma arkadaşlarıma ve
katılım gösteren kadınlara ayrı ayrı teşekkür
ediyorum. Türk ve dünya mutfağına yönelik
atölyelerimizi çeşitlendirerek Çiğlili kadınlarla
buluşturmaya devam edeceğiz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay’ın 180 günlük “Hızlı Eylem Planı”
kapsamında yeniden kurgulanan yol tamiri ve
kurum kazılarının kapatılma süresini
hızlandırdı. Bu konudaki şikayetleri gündeme
alan İzmir Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri
Dairesi koordinasyonunda İZBETON AŞ
ekipleri görevlendirildi. İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nden gelen iş emirleri doğrultusunda
gece gündüz demeden kazı kapatma, yama ve
asfalt serim çalışması yapan İZBETON
ekipleri, kazı çalışmaları tamamlanan alanları
hızla kapatarak vatandaşın yaşadığı mağduriyeti
en aza indirmek için çalışıyor. Fen İşleri Daire
Başkanlığı onarım ekipleri ise 3 aylık sürede
bozulan kaldırım ve yollarda 25 bin
metrekarelik parke onarımı yaptı. İZBETON

ekipleri son olarak İZSU ekiplerinin yağmur
suyu atık su ayrıştırma projesi kapsamında
Buca Fırat Mahallesi’nde yapımını tamamladığı
kazının kapatıldığı yerde asfalt serim çalışması
yaptı. Buca trafiğinin önemli bir aksı olan Koşu
Yolu Caddesi’ne çıkan 272/5Sokak’ta kontrollü
bir şekilde trafiğe kapatılarak asfalt serimi
yapıldı.  Çalışmalar hakkında bilgi veren
İZBETON 3. Bölge Asfalt Yama Sorumlusu
Egecan Sulanç, “Buca Fırat Mahallesi 272/5
sokakta İZSU çalışması sonrası yaklaşık 3 bin
500 metrekarelik bir alanda asfalt serim
çalışması yapmaktayız. Bu sokak minimum 3
mahalleyi ana artere bağlayan önemli bir sokak.
Trafik açısından da büyük bir önem sağlıyor”
dedi. Başkan Dr. Cemil Tugay’ın göreve geldiği
3 aylık periyotta yürütülen çalışmalar hakkında

bilgi veren Sulanç, “Şu an yaklaşık 3 aylık sıkı
çalışma dönemimizde 30 farklı adreste 18
kilometrelik asfalt serim çalışmamız yapıldı. 3
bin adet noktasal yama çalışması tamamlandı.
Toplamda 70 bin metrekarelik kazı çalışması
kapatıldı.  Bu çalışmalarımız İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanımız Cemil Tugay’ın talimatları
doğrultusunda sıkı çalışmayla devam
etmektedir. Şu an İZSU’nun İzmir Büyükşehir
Belediyesi sınırları içerisinde yaptığı
çalışmaları, İZSU tamamladıktan sonra bize iş
emri gelmesiyle birlikte ivedi bir şekilde
çözmeye çalışmaktayız. Böylelikle kazıların
kapanmasındaki bekleme süresini en aza
indirerek vatandaşlarımızın yaşadığı
mağduriyetin önüne geçmekteyiz” 
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Torbalı
Belediye
Başkanı Övünç
Demir, engelli
bireylerin sosyal
yaşama daha
fazla
katılabilmeleri
için çok anlamlı
bir projeyi daha
hayata geçirdi.
Göreve gelir
gelmez Engelli
Birimi’ni kuran,
engelliler için
araç ve otopark
oluşturan Demir, geçtiğimiz ay
da Down Sendromluların
çalışabileceği Kırmızı Kafe’yi
hizmete kazandırmıştı. Başkan
Demir, şimdi de engelliler için
Aquapolis tesislerine havuz
asansörü kurdurdu. İzmir’de ilk
olma özelliği taşıyan havuz
asansörü dün itibari ile

kullanılmaya başlandı. Fiziksel
engelli bireylerin tesisi daha
rahat bir şekilde kullanmalarını
sağlayacak olan havuz
asansörüne başta Torbalı olmak
üzere çevre bölgede yaşayan
engelli bireylerin yoğun ilgi
göstermesi bekleniyor. 
(Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi, asfalt
çalışmalarına ara vermiyor. Yerel
seçimlerden sonraki ilk üç ayda
geçen senenin aynı dönemine
göre iki katından fazla asfalt
çalışması yapan Bornova
Belediyesi, Çamdibi’nde bulunan
Yavuz Selim Caddesi’ndeki
çalışmaların ardından Yıldırım
Beyazıt Caddesi’nde de asfalt
sermeye başladı. Bornova’nın yol
sorununu ortadan kaldırmak için

yola çıktıklarını söyleyen
Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, “Bu sözümüzün gereğini
yerine getirmek için gece gündüz
çalışıyoruz. En önemli
şikayetlerin başında yol ve
kaldırım sorunu geliyor. Bir
yandan yama ve tamir, bir
yandan da özellikle ana
caddelerde tüm caddenin
asfaltını yenilediğimiz serim
çalışmaları yürütüyoruz” dedi.
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İzmir Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi
Başkanlığı’na bağlı itfaiye ekipleri, kentin
dört bir yanında süren orman yangınlarını

kontrol altına almak için İzmir Orman
Bölge Müdürlüğü ekiplerine destek
veriyor. Aktif olarak 365 personelle

vardiyalı olarak yangınlara
karşı mücadele eden İzmir
Büyükşehir Belediyesi, son
olarak Gaziemir Sarnıç bölgesi
ile Buca Kaynaklar’da
başlayan, yoğun bir
mücadelenin ardından kontrol
altına alınan orman
yangınlarının yeniden
yaşanmaması için nöbette.
Soğutma işlemlerinin sürdüğü
bölgelerde görevli ekipler,
belediyenin köy muhtarlarına
dağıttığı tankerlerden de
faydalanıyor. (Haber Merkezi)

İzmir İtfaiyesi 7x24 destek nöbetinde Güzelbahçe’de aşure kazanı birliğe kaynadı

İllegal
çöplükler

zarar
veriyor KUMAŞ

EKİNOKS
BAŞAK YASEMİNbasakyaseminarel@gmail.com

Yeni başkanın ricası üzerine kendisini
uyarmaya, önceki yazımızda çöp
dosyamızdan başlamıştık. Çöplerimizin bir
kısmı evsel atıktır ki bunlar, mahallelerdeki
ilkel usul çöp konteynerlerinden
belediyemizin çöp kamyonlarına aktarılır.
Bu kısmın ilkelliği hususuna daha sonra
tekrar değineceğiz. Ancak şimdiki konumuz
olan Ovacık İllegal çöp depolama alanına
geri dönersek.  

Bu alan Ovacık tarımsal bölgesi sınırında,
etrafı tarım arazileri ve zeytinliklerle çevrili,
SİT dereceleri ile tanımlanmış doğal sit
statüsündeki hazine parselleri içinde
kalmakta. Buraya önceki zamanlarda, evsel
çöplerin, mahallelerdeki çöp bidonlarından
toplanan evsel atıkların da atıldığı
doğrudur. Fakat yaklaşık 10 yıldır evsel
atıklar İzmir Harmandalı çöp depolama
alanına giderken, yol kenarlarına, mahalle
aralarındaki kaldırımlara yığılan bahçe
budama atıkları, inşaat molozları yine
Ovacığa atılmaktadır. 

Ve gelişigüzel depolanmış yerlerden
toplandığı için yine içinde her nevi çöp
bulunmaktadır. İllegal depolama alanının
bulunduğu bölgenin özellikleri ile alakalı
saymış olduğumuz nedenlerle, öncelikle
SİT tanımından dolayı İzmir Valiliği, Çevre
Şehircilik İl Müdürlüğü, Tabiat Varlıkları
Koruma Kurulu yetkisinde, ayrıca, orman
sahası olarak tanımlı olması nedeniyle
Orman Bölge müdürlüğü
sorumluluğundadır. 

Milli Emlak’ta hazinemize kayıtlı
taşınmaz olması nedeniyle İzmir Valiliği,
İzmir Defterdarlığı, Mal Müdürlüğü ve
Çeşme Kaymakamlığı’nın da doğrudan
sorumluluğu içindedir. Ayrıca ilgili
kurumların tabi oldukları bakanlıklar da
işin içindedir. Sizlere bu kadar çok kamu
kurumu ve yetkili makamı saymışken, 10
yıldır alanı korumaya gayret eden tek
kurumun derneğimiz olduğu gerçeğini
üzülerek bildiriyorum. 

İllegal çöp moloz bahçe atığı depolanan
alanda, her yıl çok sayıda yangın çıkmakta,
bu yangınlar çevredeki zeytinliklere tarım
arazilerine ve yetişme gayretinde olan
orman alanın fidanlarına sıçramakta.
Derneğimiz her ne kadar 4 kez konuyu
savcılık bürosuna taşımışsa da, alanda çıkan
yangınlardan maddi zarara uğrayan
çiftçilerin de şikayetleri bulunuyor. Tüm
dosyalar mükerrer tanımıyla açık dururken
ne büyükşehrin ne de ilçenin şu ana kadar
somut bir çabasıyla karşılaşmadığımız gibi,
alanı korumakla mükellef diğer kurum ve
makamlardan da herhangi bir çabaya
rastlamıyoruz. 

Yeni başkanımızın talebi, yani “o’nu
uyarmamızı istemesi” üzerine bu yazıyı
kaleme almışsak da, yine de bize göre diğer
yerel yöneticilerin, seçilmişler kadar
atanmışların da göreve davet edilmeleri
gerekmektedir. Kaldı ki, alan bizim
derneğimiz sorumluluğunda bir alan değil,
yetkileri kapsamında pek çok kurumun
denetim ve koruma yetki ve mesuliyeti
altında bulunan alandadır. 

Mahallelerde yer alan evsel atık
konteynerlerine gelecek olursak, bunların
her biri ayrı içerikteki çöplerin ayrı ayrı
atılacağı konteynerler olması gerekirdi.
2000 li yıllarda dönemin belediye başkanı
her nasılsa bu uygulamayı gündeme
getirmiş, plastikler, organik çöpler, kağıtlar
için tüm mahallelerde ayrı konteynırlar
koymuştu. 

Halkımız bu uygulamaya hemen adapte
olamadı ve atıklar konteynırlara karışık
olarak atılmaya bir süre daha devam etti.
Ancak bir süre sonra, başta gençlerin ve
çocukların bu uygulamaya sahip çıktığı,
ebeveynlerini uyardıkları ve halkın büyük
ölçüde atık ayırmaya riayet ettiği görüldü.
Bu yıllarda ne medeni, ne modern bir kent
olduğumuz, ülkeye örnek uygulamayı
hayata geçirdiğimiz konuşuluyordu. 

Güzelbahçe Belediyesi, Yaka Mahallesi
meydanında Muharrem Ayı nedeniyle aşure
etkinliği düzenledi. Muharrem Ayı'nın sona
ermesi nedeniyle Güzelbahçe Yaka Mahallesi
Cemevi’nde düzenlenen Aşure Günü’ne
Güzelbahçe Kaymakamı Bülent Bayraktar,
Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa Günay,
Hacı Bektaş Veli Anadolu Kültür Vakfı
Güzelbahçe Şube Başkanı Türkan Kiraz,
muhtarlar, STK başkan ve temsilcileriyle
vatandaşlar katıldı. Başkan Mustafa Günay,
“Birlik beraberliğin, şükretmenin adı olan
aşure aynı zamanda zulme karşı doğruluktan
ayrılmayan Hz. Peygamberin sevgili torunu,
Hz. Hüseyin’in Kerbela’da şehit edilmesinin
hüznünü de taşımaktadır. Aşure
paylaşmanın, dayanışmanın ve kardeşliğin
sembolüdür” dedi. (Haber Merkezi)
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Demir

Torbalı’da engelliler 
için havuz asansörü

Bornova rekora doğruBornova rekora doğruBornova rekora doğruBornova rekora doğruBornova rekora doğruBornova rekora doğruBornova rekora doğruBornova rekora doğruBornova rekora doğruBornova rekora doğruBornova rekora doğru

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki
Ömer
Eşki
Ömer
Eşki

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki

Ömer
Eşki
Ömer
Eşki



SAYFA  08 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

22 Temmuz 2024 Pazartesi8 DOĞA VE ÇEVREEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Sedat Araz

Küresel iklim
değişikliğinin
sebep olduğu

önemli olaylardan biri de
kuraklıktır. Tekrar edebilen,
bir veya birden çok mevsime
yayılan, azalan yağışlar ve artan
sıcaklıklar nedeniyle oluşan ve su
varlığına bağlı olarak tüm doğal
kaynakları etkileyen bir doğal afet türü
olarak tanımlanmaktadır. Ancak küresel
iklim değişikliğine bağlı olarak dünya
üzerinde aşırı artan sıcaklık ve azalan
yağışlar kuraklığın sürekliliğini ve olası
olumsuz etkilerini artırmaktadır.
Kuraklık ile mücadele süreci, bu afetin
çok yavaş başlaması aylar ve hatta
yıllar boyu kümülatif olarak çok geniş
alanları etkilemesi sebebiyle diğer
doğal afetlere göre çok daha zordur. 

Sıcaklıkların artmasının ve
mevsimlerin gerektiği gibi
yaşanmamasının sonuçlarının,
tarımdan canlı varlıkların hayatına,
susuzluktan turizm faaliyetlerinin
aksamasına kadar geniş bir etkisi var.

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığı'na bağlı Meteoroloji Genel
Müdürlüğü'nün (MGM) normalin yüzdesi
metoduna göre oluşturduğu, 2024 Şubat ayı
meteorolojik kuraklık durumu haritası da
Türkiye'deki kuraklık boyutunu gözler önüne
serdi.

Haritanın büyük bölümü şiddetli kurak
alanlardan oluşuyor: Oluşturulan haritaya
bakıldığında izlemeye başlanması gereken hafif
kurak alanların en düşük seviyede kaldığı, orta
şiddette hafif kurak alanların bunu izlediği, orta
şiddette kurak alanların üçüncü sırada olduğu ve
şiddetli kurak alanların
boyutunun arttığı gözler
önüne seriliyor.

Şiddetli kurak alanlar da
"acil durum" olarak
nitelendiriliyor: İlk olarak
tarım alanlarında etkisini
gösteren bu afet türünün,
tarım sektöründe gözlenen
etkilerinin diğer
sektörlerden çok daha
farklı olduğunu söylemek
mümkündür. Bu duruma
temel oluşturan sebepler
arasında çiftçilerin
topraktan yeterli verimi
alamaması, su havzalarının yeterince
korunamaması ve kentlerin kırsal alana baskı
yapması sonucu tarım topraklarının amaç dışı
kullanılması gösterilmektedir.

Türkiye konumu itibariyle küresel ısınmanın
etkilerinden en fazla oranda etkilenecek ülkeler
arasında yer almaktadır. Bu sebeple, kent
planlamada ve sürdürülebilir afet yönetimi
süreçlerinin ortak öznesi durumunda olan iklim
değişikliği ve tarım sektörü etkileşimi politika ve
stratejilerin geliştirilmesi sürecinde öncelik
verilmesi gereken konulardan biridir. Alınacak
önlemler ve geliştirilecek doğru stratejiler
sayesinde kuraklığın etkisiyle meydana
gelebilecek önemli ve canlı yaşamını direkt
olarak etkileyen çevresel problemler ciddi şekilde
bertaraf edilebilir.

Yakın gelecekte olası bir kuraklık sonucunda
etkilenecek bölgelerin önceden tespit edilmesi ve
gerekli önlemlerin alınabilmesi için coğrafi bilgi
sistemleri (CBS) ve uzaktan algılama (UA) gibi
etkin yöntemlerin kullanılması atılacak adımlar
arasında yer almaktadır. Bu çalışma kapsamında
kuraklıkla etkin biçimde mücadele edilebilmesi
adına CBS ve UA teknikleri kullanılarak
geliştirilebilecek önlemler ve kentsel politikalar
üzerinde durulmuştur.

Marmara
Bölgesi'nde şubat yağışlarının
1991-2020 ortalamasına göre yüzde 56, geçen
yılın aynı dönemine göre ise yüzde 18 azaldığı
belirlendi.

YÜZDE 56 AZALDI
Böylece bölgedeki şubat yağışları, uzun yıllar

ortalamasına göre yüzde 56, geçen yılın aynı

dönemine kıyasla yüzde 18 azaldı.
Bursa ve Balıkesir çevrelerinde şubat

yağışlarındaki azalma yüzde 80'e kadar çıktı.
Ayrıca Bursa'da son 35 yılın en düşük şubat ayı
yağışları kaydedildi.

Marmara Bölgesi, Orta Akdeniz'den gelen
yağış sistemlerini şubatta az aldı: Boğaziçi
Üniversitesi Kandilli Rasathanesi ve Deprem
Araştırma Enstitüsü Meteoroloji Laboratuvarı
Başkanı Adil Tek, eylül ayından beri Türkiye'nin
yağışlı sisteminin etkisi altına girdiğini, kışın
yağışların arttığını söyledi.

Şubatta ise Türkiye genelinde yağışlarda
azalma meydana geldiğini belirten Tek,
"Marmara Bölgesi, Orta Akdeniz'den gelen yağış
sistemlerini şubatta az aldı. Yağış oluşturacak
sistemlerin az olması şubat ayında Marmara'da
yağışları uzun yıllar ortalamasına göre yüzde 56,
geçen yılın aynı dönemine göre 18 azalmasına
neden oldu." dedi.

İklim değişikliği ve bilinçsiz ilaçlama, arıları
tehdit ediyor: Uzmanlar, küresel iklim değişikliği
ve bilinçsiz tarımsal ilaçlama nedeniyle arı
ölümlerinin arttığını belirtiyorlar. Gün batımına
doğru ilaçlama yapılması ve bölgeye uygun
arıların tercih edilmesi gibi çeşitli önerilerde
bulunuyorlar.

Geçen yıl yaşanan kuraklık,
Tekirdağ Namık Kemal Üniversitesi

Veteriner Fakültesi'nden Prof. Dr.
Mustafa Necati Muz'a göre, arılar ve

arıcılar üzerinde olumsuz etkiler bıraktı.
Prof. Dr. Muz, kuraklığın uzun

sürmesinin ve beklenenden az yağış
alınmasının tüm canlıları etkilediğini belirtti.

Kuraklığın tarımsal üretimin yanı sıra arı
yetiştiricilerini de olumsuz etkilediğini
vurgulayan Muz, “Arılar kışa hazırlanırken

gereken poleni bulmakta zorlandı,
çünkü kuraklık

nedeniyle
çiçeklerin açmaması ya da

çiçeklenme zamanlarının değişmesiyle
karşılaştılar. Arılar polen bulamadıklarında arı
sütü üretemezler ve yeni yavrular
oluşturamazlar” dedi.

Zeytin ağaçları ve iklim bağlantısı: Zeytin
ağacı ekimi tüm dünyada yaklaşık olarak 30 ila 45
derece paralelleri ile sınırlıdır. Hatta yüzyıllar
önce zeytin ağacının Akdeniz kıyılarından en
fazla 53 kilometre uzağa kadar yetiştirilebileceği
belirtilerek coğrafi sınırları belirlenmiştir. Zeytin
ağacı ne çok soğuk ne de çok sıcak iklimlerde
yetişmez. Başka bir deyişle, zeytin ağacının
yetiştirilmesi için en uygun iklim koşullarının,
Kuzey Afrika'nın kurak iklimi ile ılıman yağışlı

iklim arasındaki geçişi temsil eden, bugün tipik
bir Akdeniz iklimi olarak adlandırılan bir iklim
tarafından temsil edildiği belirtilmektedir.

Zeytinlikler, Akdeniz iklimi ile evrimleşmiştir
ve su kıtlığına karşı dayanıklılıkları ile bilinirler
ancak son yıllarda, sembolik olarak dayanıklı bir
ağaç olan zeytin ağacının bile iklim değişikliğinin
etkilerinden ciddi şekilde etkilendiği ortaya
çıkmıştır.

İklimden etkilenen ve iklimi etkileyen bir
ağaç: Her bir zeytin ağacı yılda ortalama 30
kilogram CO2 emer ve bu da zeytinlikleri iklim
değişikliğini engellemede önemli bir faktör
yapar. Zeytin ağaçları CO2 emilimi yoluyla iklim
değişikliğinin etkilerini bir dereceye kadar
azaltabilirler ancak aynı zamanda iklim
değişikliğinin kurbanları haline de gelebilirler.
Artan sera gazı emisyonları, aşırı hava olaylarının
sıklığında ve sıcaklıklarda artışa neden olur.
Yağış olmaması ve bunun sonucunda gelen

kuraklık zeytin ağacında su stresine ve aynı
zamanda daha yüksek sıcaklıklar da ısı stresine
neden olabilir. Bu stres ağaçlara fizyolojik olarak
zarar verebilir, çiçeklenmeyi ve dolayısıyla zeytin
üretimini tehlikeye atabilir.

Besin zincirinin karmaşıklığı ve büyüklüğü
göz önüne alındığında, tarlada olanlar ile
süpermarkette bulduklarımız arasında bir zaman
farkı vardır. Bu, arkanıza yaslanıp
rahatlayabileceğiniz anlamına gelmiyor, çünkü
zeytin ağacının iklim değişikliğine karşı

savunmasızlığı binlerce yıldır güvendiğimiz
ve yüzyıllar boyunca pek çok değişiklikten

sağ kurtulan bu mahsullerin gelecekte
kolay ve ucuza temin edilemeyeceğini
gösteriyor.

Kuraklığın zeytin üzerindeki
etkisi: Su yetmezliğinin

devamlı olması durumunda
ağaçların vejetatif ve generatif
gelişmesi durur. Normal
hacimlerine ulaşamazlar,
yapraklar küçülür sularının

buharlaşmasıyla kurur
dökülür. Sürgünler zeytin
ağacının kurağa dayanıklı
olduğu sulanmayan

şartlarda da ürün verdiği bilinse de düzenli
ürün alınabilmek için suya ihtiyaç vardır.

Havaların kurak gitmesi ve su ihtiyacının
karşılanamaması sonucunda zeytin ağaçlarında
kuraklığın etkisine rastlanır. Susuzluğun
devamlılığı halinde zeytin ağacı ölüme kadar
gider. Su yetmezliğinin devamlı olması
durumunda ağaçların vejetatif ve generatif
gelişmesi durur. Normal hacimlerine
ulaşamazlar, yapraklar küçülür sularının
buharlaşmasıyla kurur dökülür. Sürgünler ve
çiçeklerde istenilen düzeyde olamayacağı için
ürün miktarında da azalma olur.                                            

Kuraklıktan korunmak için; toprak işleme
derin yapılmamalı, ilkbaharda ağaçların altındaki
yabancı otlar temizlenmeli, tek yönlü gübre
kullanımından kaçınılmalı, kuraklığın sorun
olduğu yerlerde ağaçlar alçaktan taçlandırılmalı,

budama ile gereksiz dal
ve dalcıklar kesilerek
ağaç üzerinden
uzaklaştırılmalı,
zeytinliklerde kesinlikle
ara ziraatı yapılmamalı,
yeşil gübreleme amacıyla
kullanılan bitkiler
erkenden sürülerek
toprağa karıştırılmalıdır.

Kuraklığa karşı
alınacak önlemler

Kirli sular arıtılarak
tekrar kullanılmalıdır.
Havadaki nemi artıracak
ağaçlık alanlar
artırılmalıdır, betonlaşma

engellenmelidir, doğaya zarar verecek zararlı gaz
ve çöpleri ortaya enerji türlerinin kullanılması
engellenmelidir.

Kuraklığın etkileri nelerdir maddeler
halinde?

Kuraklığın ekonomik etkileri
*Üründe kayıp.
* Süt ve çiftlik hayvanları kaybı
*Kereste üretiminde kayıplar
* Balık üretiminde kayıplar.
*Ulusal büyümede kayıp
*Ekonomik gelişmede gecikme
*Yiyecek üretiminde düşüş
*Yiyecek stoklarında azalma

Kaynak :
https://www.ensonhaber.com/yasam/iklim-
degisikligi-ve-bilincsiz-ilaclama-arilari-tehdit-ediyor
- https://www.jaguar.com.tr/about-jaguar/jag-
style/jag-life/dunyamizi-birlikte-kurtaralim

Devamı var…

Küresel ilklim değişikliğinin 
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Meteoroloji Genel Müdürlüğü, kuraklığı
"Yağışların, kaydedilen normal seviyelerinin
önemli ölçüde altına düşmesi sonucu arazi
ve su kaynaklarının olumsuz etkilenmesine
ve hidrolojik dengenin bozulmasına sebep
olan doğal olay" olarak tanımlıyor
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Ege İhracatçı Birlikleri’nde (EİB)  bir sektör 2 milyar doları, sekiz
sektör de 1 milyar doları aşarak ekonomiye büyük katkı sağladı

Ekonomideki tüm dengeleri
bozan yüksek enflasyona karşı
üretmeye ve ihracat yapmaya
devam eden Egeli ihracatçılar,
döviz kurlarının enflasyon
rakamlarının gerisinde
kalmasından dolayı uluslararası
arenada rekabette zorlansalarda
mevcudu koruma mücadelelerini
sürdürüyor. Ege İhracatçı
Birlikleri’nin
ihracatından 7,4
milyar dolarlık
ihracatla yüzde 41
pay alan tarım
sektörleri
arasında Ege Su
Ürünleri ve
Hayvansal
Mamuller
İhracatçıları
Birliği son 1 yıllık
dönemde 1 milyar
624 milyon dolarlık
ihracat performansıyla
tarım sektörleri arasında
ihracat şampiyonu oldu.
Birlik, ihracat tedbirleri
kaldırıldığı takdirde Ege
Bölgesi’nde, 2 milyar
doları geçecek ilk tarım
sektörü olacağının
ipuçlarını veriyor.

Ege İhracatçı Birlikleri
bünyesinde Ege Hazırgiyim
ve Konfeksiyon İhracatçıları Birliği
ile Ege Yaş Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği arasındaki
üçüncülük yarışı son hızıyla devam
ediyor. 2023 yılı sonunda 1 milyar
340 milyon dolarlık ihracatla
EHKİB üçüncü olurken, 2024 yılı
içindeki atağıyla EYMSİB
üçüncülüğe yükseldi. EYMSİB
geçtiğimiz 1 yıllık süreçte 1 milyar
358 milyon dolarlık ihracata imza
atarken, EHKİB aynı dönemde 1
milyar 334 milyon dolar ihracatı
hanesine yazdırdı. 

Ege Maden İhracatçıları Birliği,
2024 yılının ilk yarısında başarılı bir 

grafik ortaya koydu. İhracatını
yüzde 20’lik artışla 541 milyon
dolardan 651 milyon dolara çıkaran
Ege Maden İhracatçıları Birliği,
2024 yılında EİB bünyesindeki 12
ihracatçı birliği arasında ihracatını
en çok artıran birlik olma başarısı
gösterdi. EMİB’in yıllık ihracatı da
yüzde 7’lik artışla 1 milyar 100
milyon dolardan 1 milyar 175
milyon dolara çıktı. EMİB, 2024 yılı
sonu için ortaya koyduğu 1 milyar
250 milyon dolar ihracat hedefine
koşar adım ilerliyor.

2022 yılı sonunda 1 milyar dolar
barajını geçme mutluluğu yaşayan
Ege Hububat Bakliyat Yağlı

Tohumlar ve
Mamulleri
İhracatçıları Birliği,
son 1 yılda 1 milyar
43 milyon dolarlık
ihracat yaparak 1
milyar dolar üzerinde
tutunmayı sürdürdü. 

İLK KEZ GEÇTİ
Üretim ve ihracatında dünya

lideri olduğumuz çekirdeksiz kuru
üzüm, kuru kayısı ve kuru inciri
dünya genelinde 100’den fazla
ülkeye ihraç eden Ege Kuru Meyve
ve Mamulleri İhracatçıları Birliği
2024 yılının ilk yarısında vites
artırdı ve tarihinde ilk kez yıllık
bazda 1 milyar dolar eşiğini geçti.
EKMİB, son 1 yıllık dönemnde
ihracatını yüzde 18 geliştirdi ve 872

milyon dolardan 1
milyar 31 milyon
dolara ilerletti.
Kuru meyve
ürünlerinin
ortalama ihraç
fiyatının dolar
bazında yüzde 30
artışı bu başarıda
itici güç oldu. Çinli

otomotiv devi BYD’nin Manisa’da
yatırım kararıyla morallenen Egeli
otomotiv endüstrisi ihracatçıları
2024 yılında ihracatta 1 milyar
doları aşmanın mutluluğunu
yaşıyor. Otomotiv yan sanayiinde
dünya devlerinin en güvenilir
tedarikçileri olan Egeli ihracatçılar
son 1 yıllık dönemde 1 milyar 40
milyon dolarlık ihracata imza attı.
(Haber Merkezi)

Egeli ihracatçıdan
rekor üstüne rekor

Çeşme Esnaf ve
Sanatkarlar Odası (ÇESO)
Başkan Yardımcısı Cemil
Derici, pahalılıkla ilgili
Çeşme esnafına yapılan
eleştirilerin ağır olduğunu
belirterek, işyerlerinin
girişlerinde ve masalarda
fiyat tarifelerinin olduğunu,
tüketicilerin fiyatları
görerek alışveriş
yaptıklarını, bu nedenle
şikayet edilmemesi
gerektiğini söyledi. Derici, "İnsanlar fiyat
tarifelerine bakar. Bütçesine uygunsa
oradan alışverişini yapar" dedi. En çok
dondurma fiyatlarından şikayet edildiğini
belirten Derici, "Çeşme'de fiyat
yüksekliğinden bahsedilen birkaç kalem
var. Bunlardan birisi dondurma. Çeşme'de
50 liraya da, 150 liraya da dondurma var.

Fiyatları belirleyen etkenler; kullanılan
malzeme, ürün kalitesi ve işyeri kiraları.
'Ben keçi sütü kullanıyorum' 'Ben doğal
salep kullanıyorum' 'Kaliteli malzeme
kullanıyorum' diyorlar. Bunlar fiyatları
belirleyen etkenler. Eğer fiyatını görerek
alıyorsanız, sosyal medyada şikayet
etmeniz olmaz. 50 liralık dondurma da var.
O zaman oradan alacaksınız" dedi. (İHA)

Ayçiçeği
üreticilerinin sorunları
ve beklentileriyle ilgili
açıklama yapan
Türkiye Ziraat Odaları
Birliği (TZOB) Genel
Başkanı Şemsi
Bayraktar, "Ülkemizde
59 ilimizde ayçiçeği
üretimi yapılıyor.
Ayçiçeği üreten illerin
başında Edirne
gelirken bu ili Adana,
Tekirdağ, Kırklareli ve Konya illeri takip
ediyor. Nisan ayında ekilen ayçiçeğinin
hasadı ilk olarak Temmuz ayı ortasında
Çukurova’da başladı. Ağustos ayı
itibarıyla Marmara Bölgesi ve diğer
bölgelerde de başlayacak. Bu yıl ayçiçeği
üretiminin yoğun olarak gerçekleştirildiği
illerde bahar aylarında çiftçilerimiz

beklediği yağışı alamadı. Yaz aylarında
sıcaklıklar mevsim normallerinin üzerinde
gerçekleşti. Haziran ayı son 53 yılın en
sıcak haziran ayı oldu. Bu yıl artan aşırı
sıcaklıklar çoğu üründe olduğu gibi
ayçiçeğinde de verimde azalmaya neden
oldu. Bu nedenle çiftçilerimiz ayçiçeğinde
beklediği verimi alamıyor"
değerlendirmesinde bulundu. (İHA)

Türkiye Esnaf ve Sanatkarları
Konfederasyonu (TESK) Genel Başkanı
Bendevi Palandöken, “Artan iş yeri kiraları
malum. Ayrıca iş yeri kirası arttıkça kira stopajı
da artacak. Bu da bilindiği üzere çifte
vergilendirme gibi bir uygulama. Zaten iş
yerinin mal sahibi bu vergisini ödüyor ama bu
haliyle şimdi hem mal sahibi hem de devam
eden yüzde 20’lik kira stopajını esnaf yatırıyor.
Bu da esnafın sırtında ağır bir yük. En azından
yüksek kiralar içerisinde bu yüzde 20’lik payın
işletmelerden alınması doğru ve haklı değil.
Dolayısıyla bunun da kaldırılması lazım” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

‘Esnafın kira stopaj
vergisi kaldırılmalı’

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır,
Türkiye'deki istihdamın 32 milyon 900 bini
aştığını belirterek, "İstihdam oranında yüzde 50
ile tarihi bir zirveye ulaştık. İşsizlik oranımız
yüzde 8,4 ile son 12 yılın en düşük seviyesine
geriledi" dedi. Son 22 yılda asra bedel projeleri
ve yatırımları hayata geçirerek Türkiye'yi küresel
bir üretim üssü haline getirdiklerini ifade eden
Kacır, ülkenin dört bir yanında yükselen
fabrikalarla küresel tedarik zincirlerinin
vazgeçilmez oyuncusu, üretim rekorları kıran bir
Türk sanayisi olduğunu belirtti. Kacır,
ekonominin son 15 çeyrektir istikrarlı
büyümesini sürdürdüğünü aktardı. (AA)

‘İstihdam oranında 
tarihi zirveye çıktık’

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz, uluslararası
kredi derecelendirme kuruluşu Moody's'in Türkiye'nin
kredi notunu iki kademe artırmasına ilişkin, "Artan kredi
notumuzun yatırım, istihdam, üretim ve ihracat için daha
nitelikli finansmana erişimi kolaylaştırmasını
bekliyoruz. Para ve maliye politikalarımızın yanı sıra
yapısal reform gündemimizi de güçlü bir şekilde ele
alıyoruz. Gerek Ekonomi Koordinasyon Kurulu gerekse
Yatırım Ortamını İyileştirme Koordinasyon Kurulu
çerçevesinde belirlediğimiz somut çalışmaları ekip ruhu
içinde hayata geçiriyoruz. Katma değerli üretimin ve
verimliliğin arttığı bir ekonomik yapı ile ülkemizi güçlü
yarınlara, milletimizin yaşam standartlarını daha
yükseklere taşımaya kararlıyız" ifadelerini kullandı. (AA)

‘Milletimizin yaşam
standartı yükselecek’

Ceza
hukukunda
uzlaştırma -5

Genel hükümler 
MADDE 7 – (1) Uzlaştırma yoluna

gidilebilmesi için mağdur ya da suçtan
zarar görenin gerçek kişi veya özel hukuk
tüzel kişisi olması gerekir. 

(2) Aralarında iştirak ilişkisi olsun veya
olmasın birden çok kişi tarafından işlenen
suçlarda uzlaştırma hükümleri her bir
şüpheli ya da sanık için ayrı ayrı
değerlendirilir, ancak uzlaşan kişi
uzlaşmadan yararlanır.

(3) Birden fazla kişinin mağduriyetine
veya zarar görmesine sebebiyet veren bir
suçtan dolayı uzlaştırma yoluna
gidilebilmesi için, mağdur veya suçtan
zarar görenlerin hepsinin uzlaşmayı kabul
etmesi gerekir. 

(4) Birden fazla suç olmasına rağmen
kanunda tek ceza öngörülen hâllerde her
suç için ayrı ayrı uzlaştırma yapılır. 

(5) Uzlaştırmanın sonuçsuz kalması
hâlinde tekrar uzlaştırma yoluna
gidilemez. 

(6) Uzlaşmanın sağlanması hâlinde,
soruşturma veya kovuşturma konusu suç
nedeniyle tazminat davası açılamaz;
açılmış olan davadan feragat edilmiş
sayılır. 

(7) Soruşturma evresinde mağdur veya
suçtan zarar görenin ölümü hâlinde
uzlaştırma işlemisonlandırılır. Kovuşturma
evresi için Kanun’un 243’üncü maddesi
hükmü saklıdır. 

(8) Uzlaşma teklifinde bulunulması
veya teklifin kabul edilmesi, soruşturma ya
da kovuşturma konusu suça ilişkin
delillerin toplanmasına ve koruma
tedbirlerinin uygulanmasına engel
değildir. 

(9) Uzlaştırmaya tâbi suçlarda,
uzlaştırma girişiminde bulunulmadan,
kamu davasının açılmasının ertelenmesi
veya hükmün açıklanmasının geri
bırakılması kararı verilemez. 

(10) Şüpheli, sanık, mağdur ya da
suçtan zarar görene Cumhuriyet savcısının
onayı ile görevlendirilen uzlaştırmacı
uzlaşma teklifinde bulunur. 

(11) Uzlaştırmacı kendisine tevdî edilen
görevi bizzat yerine getirmekle yükümlü
olup, görevinin icrasını kısmen veya
tamamen başka bir kimseye bırakamaz. 

(12) Resmî mercilere beyan edilmiş
olup da soruşturma veya kovuşturma
dosyasında yer alan adreste bulunmama
veya yurt dışında olma ya da başka bir
nedenle mağdura, suçtan zarar görene,
şüpheliye, sanığa veya kanunî
temsilcisine ulaşılamaması hâlinde
soruşturma veya kovuşturma konusu
suçla ilgili uzlaştırma yoluna gidilmez. 

HERİS

İZMİRİNAVUKATI
NURDANherisnurdan7@gmail.com
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‘Fiyatı görüyorlar
bu şikayet neden?’

‘Çiftçi beklediği
verimi alamıyor’

Cemil Derici Şemsi Bayraktar
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Yaşar Üniversitesi, 2023-
2024 akademik yılı mezuniyet
törenleri Bornova Aşık Veysel
Amfi Tiyatrosu’nda gerçekleşti.
Fakülte, yüksekokul ve
enstitülerden mezun olan
öğrenciler keplerini havaya
atarak, yeni hayatlarına
‘Merhaba’ dedi. Bu yıl bin 700
öğrencinin üniversiteyi
bitirmenin mutluluğunu yaşadığı
mezuniyet töreninde
konuşan Mütevelli Heyeti
Başkanı Ahmet Yiğitbaşı
“Değişen dünyamızda
başarılı olabilmek için;
analitik düşünme ve
yaratıcılığınızı geliştirmeli,
bilişim ve teknolojiyi
anlamaya çalışıp, ‘yapay
zeka’ gibi yeni
teknolojilere açık
olmalısınız” dedi. Rektör
Prof. Dr. Levent Kandiller de
“Hayat yolculuğunuzda, bundan
sonra daha büyük
sorumluluklar üstleneceksiniz

ama zorluklarla başa çıkmak
için gereken bilgi ve
yetkinliklere sahipsiniz” diye
konuştu. Psikoloji bölümünden
mezun Elanur Ulakçı ise

üniversite birincisi olmanın
gururunu yaşadı. Destekleri için
ailesine teşekkür eden başarılı
genç “Yaşar Üniversitesi eğitim
hayatımda benim için çok
değerli bir deneyim oldu.
Burada geçirdiğim her yıl,
akademik başarıma katkı sağladı
ve bu süreçte her sene yüzde yüz
akademik başarı bursu aldım.
Bu, eğitimime odaklanmamı ve
kendimi geliştirmem için önemli
bir motivasyon kaynağı oldu”
dedi. (Haber Merkezi)

Genç üniversite adaylarına meslek seçimi
sürecinde yardımcı olacak önerilerde bulunan
Prof. Dr. Nazife Güngör, “Doğru tercih için
gençlerin öncelikle kendi isteklerini, ideallerini,
hayallerini çok iyi analiz etmeleri gerekir”
dedi.Adayların tercih hedeflerindeki üniversite
kampüslerine mutlaka uğramaları gerektiğini de
kaydeden Prof. Dr. Nazife Güngör, “Üniversitenin,
bölümün, programın öğretim kadrosuyla
tanışmalı, konuşmalı, üniversitenin lokasyon ve
fizik olanaklarını görmeli, incelemelidir.
Unutmayalım ki ufuk çizgisine her dokunuş yeni
bir ufkun doğuşudur” değerlendirmesinde
bulundu. (Haber Merkezi)

‘Okul kampüslerine 
mutlaka gidilmeli’

Medical Point Hastanesi Kadın Hastalıkları ve
Doğum Bölümü’nden Op. Dr. Pınar Tuğçe Özer,
ıslak kalan mayonun kadınlar için riskli olacağını
ifade ederek, mantar enfeksiyonlara dikkati çekti.
Op. Dr. Pınar Tuğçe Özer, “Havuzlarda yer alan
kimyasal maddeler klor maddesi, buradaki florayı
bozabilir. Kimyasal maddelerin verdiği bu zarar
sonucunda flora bozulur burada fırsatçı
mantarlar üreyebilir. Bunların üzerine bakteri
eklenebilir. Flora bozulduğunda içeriye bakteriler
taşınabilir. Bunun sonucunda da enfeksiyon
oluşabilir. Bu nedenle havuz sonrası mutlaka duş
alınmalı, kurulanmalı ve kuru kıyafet, mayo tercih
edilmeli” dedi. (Haber Merkezi)

Islak mayo mantara
davetiye çıkarıyor!

YÜKSEKÖĞRETİMİN 
güçlü taşıyıcısı DEÜ
Dokuz Eylül Üniversitesi (DEÜ), 42’nci kuruluş yıl dönümünü düzenlediği törenle
kutladı. Programda, 6 akademik ve 1 idari personele teşekkür belgesi verildi

Türkiye’nin köklü
yükseköğretim kurumlarından
birisi olan Dokuz Eylül
Üniversitesi (DEÜ), 42’nci
kuruluş yıl dönümünü
düzenlediği tören programıyla
kutladı. Kurulduğu günden
bugüne başarı grafiğini her geçen
dönem üst seviyelere çıkaran
DEÜ’nün Alsancak’taki
Rektörlük Yerleşkesi’nde yapılan
“42. Kuruluş Yıl Dönümü”
programına; Dokuz Eylül
Üniversitesi Rektör Vekili ve
Yükseköğretim Kurulu (YÖK)
üyesi Prof. Dr. Mahmut Ak, DEÜ
Üst Yönetimi, akademik ve idari
kadrosu, öğrenciler ve
DEÜ’nün kuruluşundan
itibaren kurumda görev
yapan mensupları katıldı.
Saygı duruşu ve İstiklal
Marşı’nın okunmasıyla
başlayan programda
DEÜ ailesine hitap
eden Rektör Vekili Prof.
Dr.  Mahmut Ak,
DEÜ'nün köklü tarihiyle
Türkiye'de yükseköğretim
geleneğinin güçlü bir taşıyıcısı
olduğunu vurguladı. DEÜ’nün
öğrencilerine en üst düzeyde
eğitim öğretim imkanı sağlama ve
topluma hizmet etme misyonuyla
hareket eden ilkeleri olan bir
üniversite olduğunu belirten Prof.
Dr. Ak, "Kurumumuz, 42 yıldır
eğitimde, araştırmada ve topluma

hizmette
öncü olmanın gururunu yaşıyor.
Bugün kurumsal açıdan
hafızalarda yer edecek özel bir
gün yaşıyoruz. Her geçen yıl daha
da güçlenen akademik kadromuz,

donanımlı
öğrencilerimiz ve
başarılarıyla adımızı
yücelten
mezunlarımızla büyük

bir aile olduk.
Geçmişimizden aldığımız

büyük güç ile yarınlara
güvenle bakıyor ve gelecek

planlarımızı da tüm
birimlerimizin sorumlu
yaklaşımlarıyla titizlikle
hazırlıyoruz. Elbette
mensuplarımızın sarsılmaz aidiyet
duygularıyla bugünlere geldik.
Bundan sonra da kamusal
sorumluluklarımızı yerine

getirmeye, bilimin ışığında
ülkemizi geliştirmeye devam
edeceğiz. Bu kutlu günü tebrik
ediyorum. Bu özel günde,
kurucularımıza, rektörlerimize,
akademisyenlerimize,
öğrencilerimize, idari
personelimize ve tüm
paydaşlarımıza teşekkür ediyoruz.
Birlikte nice yıllara" dedi.
Programda, DEÜ’nün kuruluş
tarihi 20 Temmuz 1982'den
itibaren görevde bulunan 6
akademik ve 1 idari personele
teşekkür belgesi verildi. Teşekkür
belgelerini DEÜ mensuplarına
Rektör Vekili Prof. Dr. Mahmut
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Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Tüp bebek
tedavisinde
beslenme
altın
değerinde 

Kısırlık ve tüp bebek tedavisinde
ilk yapılması gereken vücudu
ideal kilo aralıklarına

getirmektir. Ancak kısa zamanda fazla
ve sağlıksız kilo kaybına neden olan
şok diyetlerden kaçınılmalıdır. Tek tip
beslenmeyi öngören diyetlerden uzak
durulmalıdır. Bu diyetler hamile
kalma olasılığını azaltmaktadır.

Harvard Üniversitesi’nde yapılan
çalışmalara göre sağlıklı ve dengeli
beslenmeye başlayarak hamile kalma
olasılığınızı yüzde 80 oranında
artırabilirsiniz. Yani aslında kilo
probleminiz olmasa bile
beslenmenizde yapacağınız
değişiklikler hamile kalma olasılığınızı
arttırıyor diyebiliriz.

Beslenmenizde bunlara dikkat edin
Kan şekerinizi dengede tutan

besinleri içeren bir beslenme
programınız varsa yumurtalarınızın
yüzde 92 daha verimli olduğu
bilinmektedir. Bu nedenle basit
karbonhidratların tüketimi
sınırlandırılmalı ve tercihiniz
kompleks karbonhidratlardan yana
olmalıdır.

Hayvansal kaynaklı proteini yüksek
miktarlarda tüketen kadınların
yumurtalarında yüzde 39 oranında
verimsizlik görülmüştür. Bu nedenle
hayvansal proteinlerin tüketimi
kısıtlandırılmalıdır.

Bu dönemde konserve yiyecekler,
tuz oranı yüksek yiyecekler, sakatatlar,
şarküteri ürünleri, çok yağlı besinler
ve kızartmalar mümkünse
yenilmemelidir.

Demir seviyelerinizin iyi olması çok
önemlidir. Yapılan çalışmalar düzenli
demir takviyesi alan kadınların
hamilelikte sorun yaşama riskinin
yüzde 40 oranında azaldığını
göstermiştir.

Doğurganlığı arttırmada
magnezyum, çinko mineralleri ve B
vitaminleri önemli bir yer tutmaktadır.
Beslenmenizde bu mineral ve
vitaminleri içeren besinlere yer verin.

Bağırsak sağlığınız ve vücudunuzun
temiz olma seviyesi de çok önemlidir.
Bu nedenle olabildiğince vücudunuza
iyi gelen besinleri tüketmeye
vücudunuza detoks etkisi yaptırmaya
ve özellikle de bağırsak sağlığınıza
yönelik beslenme programlarıyla
desteklemeye bağırsak geçirgenliğinizi
azaltmaya dikkat edin. Bağırsak
onarımı yapılmış bir vücut her zaman
avantajınıza olacaktır. 

Beslenmenize ekleyeceğiniz 3 besin.
BROKOLİ: E ve C vitamini, çinko

mineralini içermektedir. Bu sayede
yumurta ve spermin DNA hasarını
önler. Sperm kalitesini arttırır.

YUMURTA: Gebelikte
progesteron hormonunun salınımı
önemli bir yer tutar. Yumurtanın
içeriğinde bulunan B6 vitamini ve D
vitamini progesteron salgısından
sorumludur.

AVOKADO: Azteklere göre
doğurganlığı artıran mükemmel besin
avokadoydu. Yapılan araştırmalarda
bu düşünceyi destekler nitelikte. E
vitamini içeriği ile rahim duvarını
iyileştirdiği ve hamileliğin
gerçekleşebilmesi için embriyonun
döllenmesine yardımcı olduğu
gözlemlenmiştir. Ayrıca avokado
içeriğindeki tekli doymamış yağ
asitleri ile oksidatif stresi önleyerek
sperm ve yumurta hücrelerinin
kalitesini arttırır.

Uzman Diyetisyen Deniz Zünbülcan Adıtatar

ZÜNBÜLCAN

SAĞLIKDENİZİ
DENİZdytdnzznblcn@gmail.com

Yaşar Üniversitesi’nde
mezuniyet heyecanı 
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TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta transfere geç kalmakla
eleştirilen Karşıyaka, yeni hafta imzaları üst üste
attırmaya hazırlanıyor. Transferde şimdiye kadar 4
nokta takviye yaparak geçen sezon takımlarında
şampiyonluk yaşayan sağ açık Ali Sinan Gayla, eski
stoperi Metin Peker, son 2 sezonun 3'üncü Lig gol
kralı İshak Kurt ve stoper Abdülkadir Öksüz'ü alan
İzmir temsilcisi, uzun süredir peşinde olduğu bazı
futbolculara bu hafta imza attıracak. İlk etapta Süper
Lig ve 1'inci Lig patentli orta saha ve bek
transferlerini gerçekleştirecek yeşil-kırmızılı 
ekip, kontenjan oyuncusu olarak yine bu liglerden
gençleri bünyesine katacak. Bir süredir 
oyuncular ve kulüpleriyle anlaşmaya çalışan
Karşıyaka, Almanya'dan takip ettiği gurbetçi orta
saha takviyesini de gerçekleştirecek. Karşıyaka, 
yeni sezon hazırlıklarını Çiğli Selçuk Yaşar
Tesisleri'nde teknik direktör Mustafa Reşit 
Akçay yönetiminde sürdürüyor. (DHA)

TFF 2'nci Lig'de sezona Kocaeli Kartepe kampında
hazırlanan Altınordu'da Sportif Direktör Murat
Korkmaz, güzel bir çalışma ortamı yakaladıklarını
söyledi. Geçen sezonun aksine bu yıl sezon başında
kadrosunu özellikle gurbetçi oyuncu transferleriyle
yenileyen kırmızı-lacivertli ekipte Korkmaz, "Kamp
sürecimiz güzel geçiyor. Öncelikle takımda uyumu
sağlamaya çalışıyoruz" dedi. (DHA)

GEÇEN sezon Premier Lig'de
mücadele eden rakibi karşında
pozitif bir futbol ortaya koyan
sarı-kırmızılılar, yeterli transfer
yapamamasına rağmen
sergilediği performansla umut
verdi. Özellikle maçın ilk
yarısında Luton Town takımına
büyük üstünlük sağlayan Göz-
Göz, Slovenya'ya kadar gelip
tribünde maçı izleyen gurbetçi
taraftarlarından da bol bol alkış
aldı.

Slovenya kampına gelen ve
basın toplantısı düzenleyen

Danimarkalı Başkan Rasmus
Ankersen de mücadeleyi izledi.
Taraftara 2 santrfor müjdesi
veren Ankersen, Luton Town
karşılaşmasında takımı
beğendiğini dile getirdi. 25
Temmuz'a kadar Slovenya'da
çalışmalarına devam edecek
Göztepe, 24 Temmuz'da
Hırvatistan temsilcisi NK Istra
1961 ile karşı karşıya gelecek.
Göztepe 9 Ağustos'ta start alacak
Süper Lig'in yeni sezonu öncesi
İzmir'de bir özel maç daha
yapacak. (DHA)

ALTAY SAHAYA İNDİ

ALİAĞA FK FORVET
hattını güçlendirdi

Altınordu'da Murat
Korkmaz memnun

KARŞIYAKA’DA
imzalar bu hafta

TFF 3'üncü Lig ekibi Aliağa Futbol Kulübü, transferde
Belediye Derincespor’un forvet Eren Bayraktar’ı 1
yıllığına kadrosuna kattı. Fenerbahçe altyapısında
yetişen 20 yaşındaki futbolcu geçen sezon Derince
formasıyla 2'nci Lig'de 20 maça çıktı. Geçen yıl Play-
Off'ta 2'nci Lig hedefini ıskalayan sarı-siyahlı ekip
Teknik Direktör Fatih Çardak yönetiminde yeni sezon
hazırlıklarına da başladı. İlk antrenmanı Aliağa
Belediye Başkanı Serkan Acar da takip etti. (DHA)

T.C.
KARŞIYAKA

3. İCRA DAİRESİ
2023/756 TLMT.

TAŞINIRIN GAZETE VEYA İNTERNET
HABER SİTESİ İLANI

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar
satışa çıkarılmış olup mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya
ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi
üzerinden 2023/756 TLMT. sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
Adres          : Satışa Konu Araç; Jet Yediemin Otopark - Maltepe
Mah. 8108 Sokak No:45 Metro Market Yanı Çiğli/İzmir adresinde
bulunmakta olup, ihaleye katılmak isteyenler bu adresten görebilir.
Kıymeti       : 730.000,00-TL
KDV Oranı  : %1
Muhammen
Kıymeti         Adedi  Cinsi Mahiyeti ve Önemli Vasıfları
730.000,00         1     Taşıt 35FJ342 Plakalı , 2014 Model , 

VOLKSWAGEN Marka , 2KN Tipli , 
CAYAJ3009 Motor No'lu , 
WV1ZZZ2KZFX032570 Şasi No'lu, 
Beyaz Renk, Cinsi; Kamyonet (BB 
VAN), Ticari Adı: CADDY, Kullanım 
Şekli: Hususi ( Yük Nakli ),Silindir 
Hacmi:1598CC , Motor Güçü: 75 KW,
YakıtCinsi; Dizel olan aracın muhtelif 
kısımlarında hafif çiziklerin olduğu, 
Aracın göğüslük kısmının normal 
olduğu , Aracın döşemelerinin normal 
olduğu, Aracın koltuklarının normal 
olduğu, Aracın lastiklerinin normal 
olduğu, Aracın ruhsatının mevcut 
olduğu, Aracın kontak anahtarının 
mevcut olduğu Bilirkişi raporuna göre 
tespit edilmiştir.

18/07/2024 (İİK m.114/4)

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2064531)

Örnek No:54*

Artırma Bilgileri

1.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 15/08/2024 - 10:45
Bitiş Tarih ve Saati : 22/08/2024 - 10:45

2.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 17/09/2024 - 10:45
Bitiş Tarih ve Saati : 24/09/2024 - 10:45

GDZ ELEKTRİK DAĞITIM A.Ş.
TALEP, HATA VE DEĞİŞİKLİK 

YÖNETİM YAZILIMI ALIMI İHALE
İLANI

1 – İhale Bilgileri
İhale Dosya No                    :  IH20245027
İhale Konusu/Kapsamı        : Talep, Hata ve Değişiklik Yönetim 

Yazılımı Alımı
İşin Yapılacağı/Teslim 
Edileceği Yer : GDZ Elektrik Dağıtım Anonim Şirketi
İşin süresi                             : 2 Yıl
2 –Tekliflerin Sunulacağı Adres ve Son Teslim Süresi
Adres                                   : Üniversite Caddesi No:57 Bornova / 

İZMİR
Tarihi ve Saat                       : 31/07/2024 Çarşamba Günü 

Saat: 14:00
(Aynı tarih ve saatte açık eksiltme yapılacaktır. Açık eksiltmeye
katılım olmaması durumunda ilk fiyat, son fiyat olarak kabul
edilecektir.) 
İhale detayları ve doküman temini : 
www.gdzelektrik.com.tr/bilgi-merkezi/i-haleler/guncel-ihale-duyurulari

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                     (Basın: 2064676)
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Çalışmalarına Slovenya'da devam eden sarı kırmızılılar, üçüncü hazırlık maçında
İngiltere temsilcisi Luton Town'u 3-2 yenerek sezon öncesi iyi sinyaller verdi

FUTBOL şubesinin kulübe talip olan
yatırımcı grubuna devredilmesini
bekleyen Altay, TFF 2'nci Lig'de yeni
sezon öncesi antrenmanlara başladı.
Hafta içinde altyapıdan genç
futbolcuları denemeye alan siyah-
beyazlılarda as kadro da sahaya indi.
Altay, Gaziemir Kutlu Aktaş
Tesisleri'nde yeni sezonun ilk
çalışmasını teknik direktör Gökhan

Karaaslan yönetiminde yaparken,
birçok isim ayrılmasına rağmen
takımda kalmayı seçen kadronun
tecrübeli futbolcuları Özgür Özkaya ve
Ceyhun Gülselam da antrenmanda yer
aldı. Süper Lig'den düştükten sonra 2
yıldır tarihi borç yüküyle boğuşup,
transfer yasağı yüzünden kadrosunu
takviye edemeyen İzmir'in köklü
temsilcisi Altay'da futbol şubesini bir

şirkete devretmek için son adım bugün
atılacak. Şirketleşmek için camia
olarak kongre kanalıyla karar alan,
Büyük Altay 1914 Futbol Spor
Yatırımları AŞ'yi kurup yatırımcılarla
görüşen siyah-beyazlılarda
şirketleşme komisyonu yarın kulübe
talip olan Fransız ve Türk ortaklı Hugo
Construction firmasıyla son kez
masaya oturacak. (DHA)
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SÜPER Lig'in yeni ekibi
Bodrum FK'da geçen yıl
kombine bilet sahipleri için
başlatılan yenileme süreci
sona erdi. Kombinelerin genel
satışı başladı. Yeşil-
beyazlılarda eski kale arkası 15
bin, maraton 30 bin, VIP I Blok
70 bin, H Blok 80 bin, G Blok 90
bin TL'den piyasaya sürülen
kombineler için kredi kartına
taksit imkanı da sağlanacağı
açıklandı. Bodrum ekibinde

İlçe Stadı'nı Süper Lig
kriterlerine uygun hale
getirmek için başlatılan
çalışmalar da devam ediyor.
Yönetim stadı 9-11 Ağustos
hafta sonu Gaziantep FK'yla
oynanacak sezonun ilk maçına
yetiştirmeye çalışıyor. Bodrum
FK, Süper Lig'deki ilk iç saha
sınavında geçen sezon 
Play-Off'tan sarkan cezası
nedeniyle seyircisinden 
yoksun olacak. (DHA)
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Türkiye Bisiklet Federasyonu tarafından
Erzurum'da düzenlenen Türkiye Dağ
Bisikleti Şampiyonası nefes kesen
mücadeleye tanık oldu.  Palandöken

Dağı'ndaki
gerçek-
leştirilen
organizasyona
81 ilden 300
sporcu
katılıyor. Dağ
Bisikleti
Teknik Kurul
Üyesi ve Yarış
Direktörü
Mustafa
Kocaman,
yarışın
yağıştan dolayı

tedbirli devam ettiğini belirterek,
"Sporcuları yağış etkilemiyor ama
şimşek ihtimali bizim en büyük
problemimiz, bundan dolayı tur
sayılarıyla alakalı değişiklikler yaptık"
dedi. (Haber Merkezi)

YENİDEN DOĞADALAR
126 türde bin 336 hayvana ev sahipliği
yapmakla yetinmeyen İzmir Büyükşehir
Belediyesi Doğal Yaşam Parkı; yaralı,
hasta ve tedaviye muhtaç halde getirilen
yaban hayvanlarına da kucak açıyor.
Veterinerler ve uzman personel
tarafından gösterilen yakın ilgiyle kısa
sürede sağlığına kavuşturulan
hayvanlar, tedavilerinin bitiminde
yeniden doğaya salınıyor.

YAVRULARA ANNE İLGİSİ
Parkta bakılıp büyütülen peçeli
baykuşlar da onlarca canlıdan sadece
bazıları. 40 gün önce İzmir Doğal Yaşam
Parkı’na getirilen annesiz 6 yavru peçeli
baykuş burada özenle büyütüldü.
Bakıcıların anneleri gibi ilgilendiği
yavrular, doğal yaşama uyum
sağlayacak seviyeye getirildi. Yüzleri
kalp şeklinde olan baykuşlar özgürlüğe
kanat çırptı. (Haber Merkezi)

GİZEMLİ DÜNYADA
ZAMANDA YOLCULUK
Büyük ilgi gören ‘Efsane Dinazorlar’ gösterisini izleyen Kadifekaleli
çocuklar ve aileleri, bu gizemli dünyayı keşfederken doyasıya eğlendi
66 MİLYON ÖNCESİ
Kadifekale Toplum Dayanışma
Merkezi’ne kayıtlı çocukların yaz
tatilini renklendiren İzmir Büyükşehir
Belediyesi, 24 çocuğu “Efsane
Dinozorlar” gösterisiyle buluşturdu.
Kültürpark Açıkhava Tiyatrosu'nda
canlı dinozor kuklalarıyla
gerçekleştirilen etkinlikte, çocuklar
252 milyon yıl önce başlayan ve 66
milyon yıl önce sona eren mezozoik
döneme eğlenceli bir yolculuk yaptı. 

BÜYÜK HEYECAN
Görsel efektler ve canlı
performanslarla renklenen
gösteriyi büyük bir heyacanla
takip eden çocuklar ve aileleri
doyasıya eğlendi. Merkezde
görevli sosyolog Elif Gökçen,
“Amacımız çocuklarımızın yaz
tatilini en güzel şekilde geçirmesi
ve sosyalleşmesi. Çok keyifli bir
gün geçirdiler. Bu tür
etkinliklerimiz devam edecek”
dedi. (Haber Merkezi)

Dağ bisikletiyle
yüksek adrenalin

Uşak'ta bu yıl ilki düzenlenen
Uluslararası Uşak Tarhana
Festivali'nde pişirilen 30 bin 292 litre
tarhana çorbası Guinness Rekorlar
Kitabı'na girdi. Guinness Rekorlar
Kitabı'na girebilmek için 33 aşçının
önderliğinde sabah saatlerinden
itibaren tarhana çorbası yapımına
başlandı. Hazırlık esnasında dev

kazanın
kapağı
alana
kurulan vinç
yardımıyla
açılıp,
kapatıldı.
Guinness
Word

Records Türkiye Hakemi ve
Temsilcisi Şeyda Subaşı Gemici  30
bin 292 litreyle Uşak Belediyesi’nin
rekorun yeni sahibi olduğunu belirtti.
Gemici, rekor belgesini Uşak Belediye
Başkanı Özkan Yalım'a takdim etti.
Ardından tarhana çorbası
alandakilere dağıtıldı. (AA)

Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa
Günay, seçim vaatlerinden ‘Yelki
Düğün Salonu’ projesini tamamladı.
Tamamlandığı gibi yapılan ilk
düğüne de katıldı.  Başkan Günay, “
Mutluyum, gururluyum. Bir
sözümüzü daha yerine getirdik” diye
konuştu. Yelki Düğün Salonu 700
kişi kapasiteli, 200 araç kapasiteli
bir oto park, gelin damat odası, idari
bina, mutfak ve tuvaletlerden
oluşuyor. (Haber Merkezi)

30 ton tarhanayla
Guinness’e girdik

Muharrem 
ayı bereketi
İzmir Büyükşehir Belediyesi her yıl

olduğu gibi bu yıl da Muharrem
ayında aşure dağıttı. Sosyal
Hizmetler Dairesi Başkanlığı
aracılığıyla Konak Atatürk
Meydanı, Buca Şirinyer, Karşıyaka
Vapur İskelesi olmak üzere 3
noktada toplam 5 bin kişilik aşure
dağıtıldı. İzmir Büyükşehir
Belediyesi tarafından cemevlerine
de aşurelik malzeme ulaştırıldı.
(Haber Merkezi)

‘Verdiğimiz sözü tuttuk
mutluyum gururluyum’
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